
Nr XXXllIllT
Z sesji Rady Miejskiej w Parczewie odbytej w dniu 25 kwietnia 2017 r. pod

przewodnictwem pana Miroslawa Naumiuka Przewodnicz4cego Rady Miejskiej

w Parczewie.

Godzina rozpocz1cia - 1 0 
I o

Godzina zakohczenia - 1430.

Na stan 15 radnych Rady Miejskiej, zgodnie z list4 obecnoSci w obradach sesji

uczestniczylo l4 radnych (nieobecny radny: Wieslaw Czarnacki). Obrady sesji

protokolow ala p.Danuta Sadlowska - inspektor w Referacie Organi zacyjno - Prawnym.

Ewidencj a podj gtych uchwal :

Protok6t

Lp Nr uchwaty Uchwatra w sprawie

1 xxxilU23gl20l7 wyrahenia zgody na wsp6ldzialanie gminy Parczew z Powiatem

i innymi gminami Powiatu Parczewskiego przy realizacji wsp6lnego

zadantapod nazwy,,DoLynki Gmin z terenu Powiatu Parczewskiego"

2 xxx[U24012017 zmian w wieloletniej prognozie finansowej

3 xxxtu24ll20ll zmian budzetu gminy narok2}l7

4 xxxru242l20t7 zaci4griE ci a kre dytu dlu goterminowe go

5 xxxrilt243l20t7 zmiany nazwy ulicy polozonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa

6 xxxJJ'v244120r7 zmiany nazwy ulicy poloZonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa

7 xxxrilt245l20t7 zmiany nazwy ulicy polozonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa

8 xxxfiU246l2017 nadania nazwy rondu polozonemu w Parczewie

9 xxxru247l20l7 nadania nazwy rondu polozonemu w Parczewie

l0 xxxrilt24&l20t7 r o zp atr zeni a sk arg i na dzialalno S 6 B urm i str za P ar c zew a

\-/'

I
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Proponow any porzEdek obrad :

1. Sprawy organizacyjne
1.1. otwarcie obrad.
1 .2. stwierdzenie quorum.
1.3. przyjgcie porz1dku obrad.
1.4. przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.

2. Interpelacje i wnioski radnych.

3. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji zadan z zakesu kultury i kultury
frzycznej za2016 r.

4. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji zadah z zahesu promocji za 2016 r.
5. Przedtohenie sprawozdania z realizacji Programu wsp6lpracy Gminy

Parczew z organizacjami pozarzqdovvymi oraz innymi podmiotami
prowadz4cymi dziatalno6d pozytku publicznego za2016 r.

6. Rozpatrzenie sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego Osrodka Pomocy
Spolecznej w Parczewie za20l6 r.

7. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Profilaktyki
i Rozwi1zywania Problem6w Alkohololvych oraz z Programu
Przeciwd zialania Narkomanri za 20 I 6 r.

8. Ocena zasob6w pomocy spolecznej zarok20l6 dla Gminy Parczew.

9. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza za I kwartal 2017 r.

10. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady Miejskiej Parczewie podjgtych
w I kwartale 2017 r.

11. Podjgcie uchwat w sprawie:

11.1. wyraienia zgody na wsp6ldzialanie gminy Parczew z Powiatem
i innymi gminami Powiatu Parczewskiego przy realizacji wsp6lnego
zadania pod nazwq ,,Do?ynki Gmin z terenu Powiatu Parczewskiego"

11.2. zmian wieloletniej prognozy finansowej
11.3. zmian budzetu gminy na2017 r.

11.4. zaciqgnigcia kredyu
11.5. zmiany nazwy ulicy potozonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa

11.6. zmiany rrazry ulicy polozonej w granicach administracyjnych miasta
Parczewa

1I.7. zmiany nazry ulicy polo2onej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa

11.8. nadania nazry rondu polozonemu w Parczewie

11.9. nadania nazw rondu polozonemu w Parczewie

1 I . I 0. r ozpatrzenia skargi na dzialalnoS6 Burm istrza P ar czew a.

12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.

13. Sprawy r62ne.

14. Zamknigcie obrad sesji.
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Ad.1

1.1 Otwarcia obrad sesji dokonal pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady

Miejskiej w Parczewie. Serdecznie powital wszystkich radnych a w imieniu Rady powital

Kierownictwo Urzgdu Miejskiego z panem Burmistrzem na czele, Kierownik6w referat6w

i pracownikow Urzgdu Miejskiego, Dyrekcjg MOSP, Pelnomocnika BurmistrzaParczewa

ds. UzaleLnieh, dyrektor6w jednostek organizacyjnych, Prezesa Parczewskiej Grupy

Rowerowej, przewodnicz4cych organ6w wykonawczych gminnych jednostek

p omocniczych gmin y P ar czew, przedstawicieli medi6w.

1.2 Przewodniczqcy obrad stwierdzil, na podstawie listy obecnoSci, ze Rada posiada

wymagane quorum do odbycia sesji oraz podejmowania prawomocnych uchwal /w sesji

bierze udzial 14 radnycU.

1.3 Pan Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze proponowany porzqdek obrad sesji

radni otrzymali przy zaproszeniach. Zapytal, czy bgd1 zglaszane uwagi do proponowanego

porz4dku obrad?

Do przedstawionego porz4dku obrad me zgloszono uwag.

Zaproponowany porz4dek obrad w wyniku glosowania Rada przyjEla jednogloSnie

(w glosowaniu wziglo tdzial 14 radnych).

1.4 Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e radni otrzymali projekt protokofu z

poprzedniej sesji drog4 mailow4 na cztery dni przed terminem jej obrad. Zapytal, czy do

projektu protokolu radni bgdq zglaszah uwagi?

Ze strony radnych nie zgloszono uwag do protokolu z obrad poprzedniej sesji.

Protok6l z poprzedniej sesji, w wyniku glosowania Rada przyjEla jednogloSnie

(w glosowaniu wziglo udzial 14 radnych).

Ad. 2

W punkcie tym radni zglosili interpelacje i wnioski wg ponizszego:

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodnicz4cy Rady zwrocil sig do radnych z proSb4 o

zglaszanie interpelacj i i wnioskow.

Radny Duda Grzegorz zglosil do p. Burmistrza 2 sprawy.

I sprawa dotyczy chodnika naprzeciw Fabryki Kabli przy ul. Laskowskiej. Pracownicy

Fabryki Kabli urzqdzili sobie na tym chodniku parking. Czgsto bywa tak, 2e zatoka

parkingowa jest pusta a samochody sQ parkowane na chodniku, co uniemozliwia
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poruszanie sig pieszym, ale r6wniez chodnik sig niszczy. Chodnik jest kilka miesigcy

uzytkowany a ma zniszczone obrzeZa i jest caty zaolejony. Proszg o podjgcie stosownych

dzialafi poprzez ustawienie znaku zakazu zatrzymywania sig na chodniku.

II sprawa dotyczy nowej inwestycji przy ul. Laskowskiej. Podczas budowy drogi byly

porz4dkowane pobocza, obsianabyla trawa i w czasie tych prac usunigty zostal stary l<rzyL

posadowiony na betonowym fundamencie, kt6ry stal naprzeciwko pierwszej posesji za

Fabryk4 Kabli. MySlg, 2e byl zakwalifikowany jako zabytek. S4dzE, 2e ten l<rzyL stal w

takim miejscu, ze nikomu nie przeszkadzal ani pieszym ani kierowcom. Proszg o podjgcie

dzialah i wyjaSnienie sprawy, dlaczego ten V,rzyL zostal usunigty? Jezeli jest to mozliwe

proszg o przywr6cenie WzyZa na swoje miejsce.

Radny Gotdzik Tomasz poruszyl nastgpuj4c4 sprawg. Chodzi o przepompownig

kanalizacyjn4 w Jasionce, kt6ra po raz kolejny wylala. MySlg, 2e przyczyn4 jest to, ze ok.

20 gospodarstw, posiadaj4ce te urz4dzenia, nie jest podl4czonych do kanalizacji. Mam

pytanie, czy bylaby mozliwo56 zmuszenia tych ludz|2eby sig podt4czyli. Bo ZUK mi

obiecal, 2e ta przepompownia bgdzie zrobiona, ale problem jest w tym, ze okreslona iloS6

mieszkaric6w jest nie podl4czonai to stwarza problemy techniczne.

Rad n a B oj ko Bo2en a przedstaw ila 2 interyelacj e.

Pierwsza interpelacja. Mieszkaricy osiedla Polna zwracajE sig z proSb4 o rewitalizacjE

teren6w zielonych i adaptacjg pomieszczefi przy bloku Nr 57. Tam znajduje sig puste

pomieszczenie, kt6re mohna wykorzystat na miejsce spotkari i aktywne spgdzenie czasu

przez S enior6w, b qdL integracj g cale go Srodowiska mieszkaric6w.

Druga sprawa. Zapytala, czy podjgto dzialania w ramach zaprojektowania d. Zbo1owej

i bezpoSredniego wlqczeniajej do ruchu z Alejami Jana Pawla II?

Radna Bloch Barbara wniosla do p. Burmistrza nastgpuj4ce interpelacje.

1. Interpelacja pisemna, dot. wygaszenia decyzji Srodowiskowej. Zarzyd

Stowarzyszenia ,,Nad Piwoni4" jest stronq postgpowania w sprawie wydania decyzji

budowlanej na budowg elektrowni wiatrowej na terenie biogazowni w Koczergach.

Staraniem Zaruqdu nie doszlo do wydania pozwolenia na budowg. Inwestor chcial j4

zlokalizowat na dzialkach, kt6re nie byly objgte decyzjq Srodowiskow4. Pismo Starosty

Parczewskiego z dnia 16.08.2013 r. znak: AZ-YIL6740.W.189.9.2012.RO lw zal1czeniul

zawiera stwierdzenie, i2 wniosek inwestora o pozwolenie na budowg pozostaje

tierozpatrzony z powodu braku w/w decyzji i wycofaniu tego wniosku. W obrocie

prawnym nadal funkcjonuj e decyzja Burmistrza z dnia 10.02.2010 r. znak:
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IPS.III.7624.l5l09 okreSlaj4ca Srodowiskowe uwarunkowania realizacjr przedsigwzigcia

dla dzialek 409 i 410 w Koczergach. Ta decyzja zawiera kwalifikowane ral1ce blgdy jak

cho6by niezgodnoic z zapisami mpzp z 2010 r. jak r6wnieZ niezapewnienie udzialu

spoleczenstwa na poszczegolnych etapach procedowania decyzji.

W zwi4zku ze stwierdzeniem niewaZnoSci zmian w mpzp 22010 r. (wyrok NSA syg. II

SAl3205l14) oraz zapisami ustawy odlegloSciowej powylsza decyzja obarczonajest wad4

niewykonalnoSci. W rwiqzku z powyZszym skladam wniosek: o wydanie decyzji

stwierdzaj4cej wygaSnigcie decyzji Srodowiskowej BurmistrzaParczewa dla elektrowni na

terenie biogazowni w Koczergach na podstawie art. 162 $ 1 pkt 1 Kpa jako, ze stala sig

ona bezprzedmiotowa a jej wygaszenre leLy w interesie spolecznym. BezprzedmiotowoSi

decyzji nale?y upatrywa6 w faktycznym stanie prawnym 0/w). Interes spoleczny wi4ze sig

z podjgciem przez Radg Miejsk4 uchwaty inicjuj4cej (z dnia 28.07.2016r. nr

X)0II/I6812016) caloSciow1 zmiang studium. Wobec funkcjonuj4cej w obrocie prawnym

w/w decyzji Srodowiskowej organ realizujqcy zmtany studium jak r6wniez organy

opiniuj4ce musz4 uwzglgdni6 skutki oddziatywania w obszarze 10x H a w tym,

ograniczenia w zabudowie mieszkaniowej, zagrodowej i przeznaczonej na staty pobyt

ludzi. OczywiScie organ moze teZ inicjowad postgpowanie w w/w sprawie na drodze

wzruszenia decyzji ostatecznej na podstawie lart. 156 lub art. 145 Kpal lub w
porozumieniu z adresatem decyzji orzec o jej uchyleniu na podstawie art. 155 Kpa, jednak

wskazany spos6b jej eliminacji zdaje sig byd najprostszy i mozliwy do zrealizowania w

najkr6tszym czasie.

Proszg o pisemne udzielenie odpowiedzi.

2. Interpelacja ustna. Wnoszg do p. Burmistrza, by podal do publicznej wiadomoSci

termin debaty na komisjach i sesji Rady Miejskiej odnoSnie miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego.

3. W zwi4zkt z planowanymi inwestycjami na oSwietlenie ulic w miejscowoSci Brudno

i drogi wewngtrznej w miejscowoSci Koczergi proszg o odpowied2, czy zostaly zlecone

prace na wykonanie dokumentacji na w/w inwestycje. JeZeli nie to kiedy zostanq

zgloszone?

Proszg o udzielenie odpowiedzi napiSmie.

Radny WiSniewski Adam zglosil do p. Burmistrza 2 wnioski.

Wnioskujg o uprz4tnigcie p6lnocnej strony ulicy Tomaszunasa, poniewa? zalegq4 tam

od ponad roku odpady komunalne. R6wnoczeSnie proszg o utwardzenie powierzchni w
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celu umozliwienia tam parkowania osobom, kt6re korzystaj4 z targowiska miejskiego,

gdyiL w tym momencie parkowanie jest bardzo trudne, bo na parkingu, ktory jest po

poludniowej stronie ulicy odbywa sig handel. MySlg, 2e sE pobierane oplaty, w zwiqzku z

tym parking sfuzy jako bazar a wlaSciwie parkingu bazarowego tam nie ma.

Drugi wniosek dotyczy konkursu na Dyrektora jednostki oSwiatowej. W zwi1zku ztym,

2e zbliza sig konkurs na Dyrektora Publicznego Przedszkola Nr 2 wnioskujg, o to, aby w

komisji konkursowej bral w nim ,tdzial czlonek komisji oSwiaty.

Radna KopiS Monika zglosila 2 interpelacje.

Zwracam sig z proSb4 do p. Burmistrza o ustalenie, kto jest wlaScicielem dzialki

polozonej przy ul. Kopernika 5. JednoczeSnie proszg, Zeby zobowi1za(, wlaSciciela do

rprz4tniEcia tego terenu, gdyz nieczystoSci powstale na tej dzialce tj. zuLyty material

budow I any, zaczy naj q by (, uciqzliwe dla prz e chodni 6w.

Druga interpelacj a dotyczy przejScia dla pieszych na Alejach Zwycigstwa przy Galerii

handlowej. Chciatabym sig dowiedzie6, czy komisja bezpieczehstwa dzialaj4ca przy

Starostwie Powiatowym zajmowala sig juz tq spraw4? Czy zostaLy podjgte czynnoSci

zwiqzane z zabezpieczeniem tego przejScia? Czy Pan Burmistrz ma wiedzg na ten temat?

Radny Szych Henryk przedloLyl nastgpuj4cy wniosek.

Panie Burmistrzu wnoszg, aby pracownicy Urzgdu Miejskiego dokonali przegl4du

stanu dr6g budowanych bEdL remontowanych na terenie Parczewa w ostatnich 3 latach

oraz przedlohenie protokolu La najblizsze posiedzenie komisji Strategii, Budzetu,

Gospodarki i Rolnictwa. Ot62 w wielu miejscach na drogach remontowanych powstalo

duzo usterek m. in. na ul. PCK na zakrgcie rozjeildLa siE asfalt, na Alejach Jana Pawla II,

niedokoriczony jest l1cznik ul. Wlodawskiej z ul. KoScieln4, gdzie tworzq sig zastoiny

wody. Ponadto proszg, Zeby w protokole przedlozonym do wiadomoSci komisji

uwzglgdni6 wnioski, jaka jest mozliwoS6 wyegzekwowania od wykonawc6w usunigcia

tych usterek.

Radny Wr6blewski Adam przedstawil interpelacjg w sprawie poprawy estetyki

chodnik6w, mianowicie chodzi o chodnik biegn4cy wzdlt? Alei Jana Pawla II w okolicy

rzeki Konotopy. Co prawda remont drogi powiatowej sig odwleka, tak samo i chodnika,

ale twaaam, 2e nale|y zwroci(, sig do Starostr,l,a Powiatowego, Zeby zadbac o

funkcjonalnoSd tego odcinka, poniewaz niedlugo ten chodnik bgdzie calkowicie zaroSnigty

trawq i okoliczna zieleh tez powodtje, 2e faktycznie przejScie przez ten odcinek bgdzie

znacznie utrudnione.
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Radny Gol4b Lukasz poruszyl kilka spraw.

I interpelacja. Wczoraj na komisjach byla mowa na temat Karty dtzej rodziny, i2 w

grudniu 2015 miala by(, podejmowana uchwala, kt6ra wpisyvalaby nasze jednostki do

tego programu odnoSnie udzielania ulg i bylaby takim dobrym przykladem moZe dla

innych przedsigbiorc6w. Do tej pory nie mamy takiej uchwaly, takle prosilbym o

przyjrzeme sig tej sprawie.

II interpelacja. Od dtulszego czasu podnoszg temat drogi 815 odnoSnie modernizacji

odcinka na wysokoSci CPN i dawnego mlyna na wysokoSci szkoly. Pan Burmistrz mowil,

ze takowe prace zostaly podjgte przez ZDW. Dowiedzialem sig wstgpnie, ze wigkszoS6

moich uwag ma by6 uwzglgdniona, czyli zatoczka wysiadkowa, jakie5 zjazdy. Natomiast

niepokoi mnie, 2e w zahesie prac ma nie byd ujgte poszerzenie, kt6re zostato wykonane w

1986 r. Nie wiem, czy to wynika z przyjgtej koncepcji, czy brakn finans6w. Jeheli by to

poszerzenie zniknglo to przyniesie odwrotny efekt do tego, kt6ry mamy dzisiaj w sensie

negatywnym. Wobec tego proszg o podjgcie rozm6w z ZDW, aby tg zatoczkg :utrzymac.

Przy okazji wykonywania prac na ul. 1 Maja oraz La odcinku od 11 Listopada od Swiatel

do CPN, szczeg6lnie na wysokoSci chodnika, gdzie dzieci id4 do szkoly, zrobily sig tam

wyrwy, w kt6rych zbiera sig woda i przechodnie czgsto s4 ochlapywani. R6wniez

prosilbym uczuli6, Zeby te elementy przy chodnikach na odcinku szkoly wyfrezowa6 i

wypoziomowa6.

Kolejna uwaga techniczna. Panie Burmistrzu duzo sig m6wi na temat zglaszanych

interpelacj i przez radnych, 2e w roLnym tempie s4 wykonywane. Podam przykJad l<rzyLa

na cmentarzu wojennym w TySmienicy. Zglaszalem temat na sesji w polowie marca i

dopiero w Wielki Pi4tek te prace podjgto. Uwalam, ze sprawa jest technicznie prosta do

wykonania, nie wymaga Ladnego nakladu sily, tylko prostej interwencji Referatu a trwa to

trochg za dfugo.

Radny Naumiuk Miroslaw.

Panie Burmistrzu, ostatnio uczestniczylem wsp6lnie z Panem w spotkaniu dot. m.in.

ulicy Norwida. Mam pytanie, czy Urz1d Miejski wyst4pil do Zarzydu Dr6g Powiatowych

o warunki techniczne wlqczenia ul. Norwida do ul. Mickiewicza na sk,rzylowaniu z ul.

Ogrodow4. Jak pamigtamy ul. Norwida to wielki problem dla mieszkaric6w z poruszaniem

sig tam samochod6w nie tylko osobowych, ale r6wniez obslugi ZUK. Jeheli tak, to jakie s4

warunki, czy skomplikowane, czy jeste6my w stanie t4 drogg jak najszybciej odblokowac.

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzielone zostan4 w punkcie 12.
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Ad. 3

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, 2e kaady

z radych otrzymal w wersji tekstowej sprawozdanie z realizacji zadah z zakresu kultury i

kultury frzycznej za 2016 r. Sprawozdanie bylo omawiane na pol4czonych komisjach w

dniu 24.04.2017 r., a oceniala je komisja oSwiatowa. ZadalE zatem pytanie, czy jest

potrzeba dalszego wyjaSnienia tematu. JeSli nie uslyszg wniosku bgdg rozumial, 2e takq

formg przyjmujemy.

Wniosek nie zostal zg*oszony. Radni nie zabierali glosu w dyskusji.

Pan Przewodnicz4cy Rady zapytal Przewodnicz1cego komisji OSwiaty, Kultury, Sportu i

Rekreacji, jaka byla opinia do projektu sprawozdania?

Pan Adam WiSniewski na wstgpie poinformowal,2e generalnie radni mieli sporo uwag do

dzialalnoSci sportowej, natomiast ocenili pozytywnie dzialalnoS6 PDK i jako komisja

oSwiaty chylimy czola dla Dyrekcji PDK za wykonanie zadah z zakesu kultury. JeSli

chodzi o opinig komisji oSwiaty na temat przedlozonego sprawozdania, w dniu

wczorajszym komisja nie zajgla stanowiska, poniewaz wszyscy czlonkowie komisji

wstrzymali sig od glosu.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal Radzie pod gtosowanie przyjEcie przedlozonego

sprawozdania.

W wyniku glosowania Rada przyjgla sprawozdanie zwykl4 wigkszoSci4 glos6w przy 9

osobach wstrzymuj4cych sig od glosu (w glosowaniu wziglo udzial 14 radnych obecnych

na sali), kt6re stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad. 4

Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji zadah z zak,resu promocji za 2016 r.

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, ze kaldy z

radych otrzymal w wersji tekstowej powylsze sprawozdanie, kt6re bylo przedmiotem

oceny komisji OSwiaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na pol4czonych komisjach w dniu

24.04.2017 r, Zadajg zatem pytanie, czy jest potrzeba dalszego wyjaSnienia tematu. Je5li

nie ustyszg sprzeciwu bgdg rozumial, 2e takq formg przyjmujemy.

Wniosek nie zostal zgloszony. Radni nie zabierali glos6w w dyskusji.

Pan Przewodnicz4cy Rady poprosil przewodnicz1cego komisji OSwiaty, Kultury, Sportu

i Rekreacji o opinig do zlo2onego sprawozdania.
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Pan Adam Wi5niewski poinformowal, ze komisja OSwiaty, Kultury Sportu i Rekreacji

powy Zsze sprawozdanie zaopiniowala negatywnie.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddat Radzie pod glosowanie przyjgcie sprawozdania z

realizacji zadan z zal<resu promocji za 2016 r.

W wyniku glosowania za przyjgciem sprawozdania glosowalo 5 radnych, przeciw bylo 9

radnych (w glosowaniu wziglo u,dzial 14 radnych). Wobec powylszego Rada nie przyjEla

sprawozdania z rcalizacji zadaf z zal<res,t promocj i za 2016 r.

Powyzsze sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 5

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowaL, 2e kahdy z

radych otrzymal w wersji tekstowej sprawozdanie z realizacji Programu wsp6lpracy

Gminy Parczew z organizacjami pozarzqdo\\rymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi

dzialalnoS6 pozytku publicznego za 2016 r. Sprawozdanie bylo omawiane w dniu

wczorajszym na pol4czonych komisjach a opiniowala je komisja oSwiaty. Pytam zatem,

czy jest potrzeba dalszego wyjaSnienia tematu. JeSli nie uslyszg wniosku bgdg rozumial,2e

tak4 formg przyj muj emy.

Wniosek nie zostal zgloszoty. Otwieram dyskusjg, kto chcialby zabrac glos w temacie

sprawozdania?

Radny WiSniewski Adam chcialby przedstawid stanowisko komisji oSwiaty. Komisja

oSwiaty na w czor ajszym posiedzeniu wyci4gngla nastgpuj 4ce wnioski :

ll dzialalnoS6 organtzacji pozarzqdowych na terenie gminy jest bardzo potrzebna, gdyL

wychodzi naprzeciwko potrzebom spoleczefstwa.

2/ komisja zwrocila uwagg na sporQ dysproporcjg, jesli chodzi o przyznawanie Srodk6w

pomigdzy Klubem Sportowym Victoria aParczewsk4 Grup4 RowerowE. OczywiScie klub

wykonuje duzo pozytywnej pracy szczegolnie dla mlodzie?y parczewskiej, kt6ra

uczestniczy w rozgrywkach druZyn pilkarskich. Komisja wnioskuje, Ze nalelaloby bardziej

wspierai Parczewsk4 Grupg Rowerow4, kt6ra oprocz dzialalnoSci na rzecz spoleczefstwa

r6wniez wykonuje ogromng pracg na rzecz promocji miasta i gminy Parczew na szczeblu

og6lnopolskim, nawet migdzynarodowym.

Wigcej glos6w w dyskusji nie bylo.

Pan Przewodnicz4cy Rady poprosil Przewodniczqcego komisji OSwiaty, Kultury, Sportu

i Rekreacji o opinig do przedlozonego sprawozdania.
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Pan Adam WiSniewski poinformowal, ze komisja O5wiaty, Kultury Sportu i Rekreacji

p owy Lsze sprawozdani e zaopiniowala pozytywnie.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie przyjgcie sprawozdania z realizacjr

Programu wsp6lpracy Gminy Parczew z organizacjami pozarz1dowymi oraz innymi

podmiotami prowadz4cymi dzialalno!;i pozytku publicznego za2016 r.

W wyniku glosowania Rada przyjgta sprawozdanie jednogloSnie (w glosowaniu wziglo

udzial 14 radnych), kt6re stanowi zalqcznik do protokolu.

Pan Przewodnicz4cy Rady z tego miejsca chcialbym serdecznie podzigkowa6 wszystkim

organizacjom pozarz4dowym oraz ich przedstawicielom, ktorzy funkcjonuj4 na terenie

naszej gminy zawkladjaki wnoszq, przede wszystkim w promocjg gminy a w spos6b

szczegolny na rgce Prezesa PGR za dzialalnoi6 tej organizacji.

Oddajg glos p. Prezesowi Parczewskiej Grupy Rowerowej.

Pan Wlodzimierz Oberda zaprosil wszystkich na imprezg rowerow4 ph. ,,Ultra Maraton

Pigkny Wsch6d", kt6ra odbgdzie sig w sobotg, 29 kwietnia o godz.700 , gdzie wystartuje I

grupa zawodnik6w. Podkrellil, 2e tdzial w tym maratonie jest pierwsz4 eliminacj4 do

pucharu Polski i mamy w tych zawodach rekordow4 liczbE zawodnik6w. Druga impreza,

kt6ra odbgdzie w dniach 16-18 czerwca w Parczewie, to Lubelska VUELIA. Jest to juz V

edycja wieloetapowego wyScigu kolarskiego dla amator6w na szosie. Dzigki sponsorom,

po raz pierwszy in'rpreza bgdzie relacjonowana w systemie Online, bgdzie moana jq

oglqdad w internecie, r6wniez na pasmach telewizji kablowej, gl6wnie w miescie Lublin i

KraSnik. Ponadto Telewizja Lublin bEdzie relacjonowad swoj4 emisjg, jako imprezE

regionaln4. Nastgpnie zloLyl podzigkowanie p. Burmistrzowi i Radzie Miejskiej za

wsparcie finansowe w ramach organizowanego konkursu na przeprowadzenie tmprez

sportowych.

Ad. 6

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowat, 2e kaady z

radych otrzymal w wersji tekstowej sprawozdanie z dzialalnorici Miejskiego Osrodka

Pomocy Spolecznej w Parczewie 2a2016 r. Sprawozdanie bylo omawiane na pol4czonych

komisjach w dniu 24.04.2017 r. a oceniala je komisja Bezpieczeristwa Publicznego,

Zdrowia i Opieki Spolecznej. Pytam zatem, czy jest potrzeba ponownego omawiania

powylszego sprawozdama. Jeheli takiego wniosku nie uslyszE bEdE rozumial, ze takiei

potrzeby nie ma.
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Wniosek nie zostal zgloszony. Otwieram dyskusjg, kto chcialby zabrac glos w temacie

sprawozdania?

Radny Szych Henryk w swoim wyst4pieniu podkreSlil, jako moja osobista ocena pracy

MOPS jest jak najbardziej pozytywna. Chcialbym powiedziec o pewnym zjawisku, kt6ry

w odbiorze spolecznym powinien nas zaniepokoi6. W ubieglym roku na pomoc spoleczn4

wydaliSmy 18.438 tys. zl, tj. ok. Il3 budhetu gminy, z czego 15.698 tys. zl to wydatek

Skarbu Paristwa. Gmina realiznjqc te zadania poniosla wydatek na poziomie 2.740 tys. zl.

Na podstawie przedlozonego sprawozdania wynika, 2e 1115 os6b korzystalo z pomocy

spolecznej, co stanowi l2o/o populacji zamieszkalej na terenie gminy. Natomiast stale z

pomocy spolecznej korzysta 781 os6b, toznaczy, ze utrwala sig w ten spos6b pomyst na

Zycie dla wielu ludzi. Najbardziej zastanawiaj1cy jest fakt, 2e w tej grupie korzystaj4cych

z pomocy jest 594 osoby w wieku produkcyjtryffi, ktoruy maj4 warunki do podjgcia pracy.

To jest duzy wskaZnik, bo wynosi ponad 50% os6b korzystaj4cych z pomocy spolecznej.

Wczoraj na moje pytanie Panie Dyrektor MOPS potwierdzily, 2e dla wielu ludzi jest

syndrom ttzaleZnienia od pomocy spoleczne, gdyL nie maj4 oni pomyslu na radzenie sobie

w Zyciu. Rozmawialem z jednym z przedsigbiorc6w, producentem owoc6w i warzyw i

pytalem, kogo zatrudnia przy zbiorze? Odpowiedzial, ze gl6wnie osoby z Ukrainy, nawet

zamierza wybudowa6 hotel na 150 os6b, Zeby dla tych ludzi stworzyd warunki. Ale mamy

spor4 grupg ludzi w wieku produkcyjnyffi, z kt6rych czgS(, podopiecznych to jest

dziedziczenie z rodzin, kt6re permanentnie korzystaj4 ze wsparcia. W mojej ocenie system

wsparcia pomocy jest mocno wykrzywiony, bo jak dobrze sig zakrgci taki bezrobotny to

uzyska pomoc do placy minimalnej. Wtedy nie ma potrzeby, zeby podejmowal pracg. Na

pewno my nie mamy wptywu na politykg krajow4, bo pracownicy MOPS majE okreSlone

przepisy i wiedz4 komu mohna udzielid pomocy.

Wigcej glos6w w dyskusji nie byto.

Pan Przewodnicz4cy Rady poprosil o opinig komisji Bezpieczeristwa Publicznego,

Zdrowia i Opieki Spolecznej.

Pan Tomasz Gotdzik - Przewodniczqcy komisji Bezpieczeristwa Publicznego, Zdrowia i

Opieki Spolecznej poinformowal,2e opinia komisji do sprawozdaniajest pozytywna.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie przyjgcie sprawozdania z dzialalnoSci

Miejskiego OSrodka Pomocy Spolecznej w Parczewre za2016 r.

W wyniku glosowania Rada jednogloSnie (w glosowaniu wziglo udzial 14 radnych)

pr zy j gla pr ze dlo Zone sprawo zdanie .
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Ad. 7

Sprawozdanie z dzialalnoSci Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w

Alkoholowych oraz Programu Przeciwdzialania Narkomanii 2a2016 r.

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, ze kaZdy z

radych otrzymal sprawozdanie z dzialalnoSci Programu Profilaktyki i Rozwiqzywama

Problem6w Alkoholowych oraz Programu Przeciwdzialania Narkomanii za 2016 r. Oba

sprawozdania byly om6wione przez p. Pelnomocnik ds. Uzalehniai na pol4czonych

komisjach w dniu 24.04.2017 r. Zgodnie z kompetencj4 oceng wydala komisja

Bezpieczeristwa Publicznego, Zdrowi i Opieki Spolecznej. Pytam zatem, czy jest potrzeba

ponownego omawiania tych sprawozdari. Jeleli takiego wniosku nie uslyszg bEdE

rozumial,2e takiej potrzeby nie ma. Wniosek nie zostal zgloszony.

Do przedlozonego sprawozdania radni nie wnosili uwag, a takle nie zabierali glosow w

dyskusji.

Pan Przewodnicz1cy Rady poprosil o opinig komisji Bezpieczeristwa Publicznego,

Zdrowia i Opieki Spolecznej do obydwu sprawozdafr.

Pan Tomasz Gotdzik - Przewodnicz4cy komisji Bezpieczefistwa Publicznego, Zdrowia i

Opieki Spolecznej poinformowal,2e opinia komisji do obu sprawozdafl jest pozytywna.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddat pod glosowanie przyjgcie sprawozdania z dzialalnoSci

Programu Profilaktyki i Rozwi1zywania Problem6w Alkoholowych za2016 r.

W wyniku glosowania Rada jednogloSnie (w glosowaniu wziglo :udzial 14 radnych)

pr zy j Ela pr ze dlohone sprawo zdanre .

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie przyjgcie sprawozdanra z dzialalnoSci

Pro gramu P r zeciw dzialama Narkom an ri za 20 I 6 r.

W wyniku glosowania Rada jednogloSnie (w glosowaniu wziglo ludzial 14 radnych)

pr zy j gla pr ze dlohon e sprawo zdame .

Ad.8

Pan Miroslaw Naumiuk - PrzewodniczEcy Rady Miejskiej poinformowal, 2e kaidy z

radych otrzymal w wersji tekstowej sprawozdanie z oceny zasob6w pomocy spolecznej,

kt6re byto szeroko omawiane na polqczonych komisjach w dniu 24.04.2017 r., a

opiniowala je komisja Bezpieczet'rstwa Publicznego, Zdrowia i Opieki Spolecznej. Pytam

zatem, czy jest potrzeba ponownego omawiania tych sprawozdah. Jeheli takiego wniosku
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nie uslyszp bpdp rozumiat, ze takiej potrzeby nie ma. Wniosek nie zostal zgloszony.

Pan Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Radny Szych Henryk w swoim imieniu i radnych podzigkowal za opracowanie

obszernego dokumentu. Nadmienil, 2e jest to opracowanie aZ do b6lu prawdziwe,

obrazuj4ce sytuacjg spoleczn4 w naszej gminie. Wobec tego zachgcam paristwa w wolnym

czasie do przeczytania lektury.

Pan Przewodniczqcy Rady Proszg Przewodntczqcego komisji Bezpieczeristwa

Publicznego, Zdrowia i Opieki Spolecznej o przedstawienie informacji, jaka byla opinia

komisji co do tej oceny.

Pan Tomasz GoLdzik -poinformowal, ze opinia komisji Bezpreczeristwa Publicznego,

Zdrowia i Opieki Spolecznej do oceny zasob6w pomocy spolecznej jest pozytywna.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie przyjEcie powy2szego sprawozdania.

W wyniku glosowania Rada jednogloSnie (w glosowaniu wziglo udzial 14 radnych)

pr zy j gla pr ze dlolone sprawo zdanie .

Pan Przewodnicz4cy Rady zloZyl podzigkowania na rgce p. Dyrektor MOPS i wszystkim

wsp6lpracownikom, ktorzy przygotowali ten dokument. R6wnie2 dzigkujg p. Pelnomocnik

ds. Uzalehniefi za przygotowanie dokument6w, kt6re obrantj4 dzialalnoSl zarlwno MOPS

jak profilaktyki zwiqzanej z problemami alkoholowymi i narkomanii.

Ad. 9

W punkcie tym, zgodnie z porzqdkiem obrad radni rozpatrzyli sprawozdanie z dzialalnoSci

Burmistrza zal kwartal 2017 r.

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, ze kahdy z

radych otrzymal w wersji tekstowej ten dokument, kt6ry byt opiniowany na pol4czonych

komisjach w dniu wczorajszym. Zapytal czy p. Burmistrz chcialby zabrac glos w tym

punkcie.

Pan Pawel Kgdracki Burmistrz Parczewa przedstawil sprawozdanie z dzialalnoSci za I

kwartal 2017 r. W pierwszym kwartale 2017 r. dzialaniami, kt6re sig sprowadzaly to

przede wszystkim przygotowania pod k4tem mo2liwoSci pozyskania Srodk6w

zewnEtrznych na inwestycje na terenie gminy, a wigc pilotowanie sytuacji zwrqzanej z

rzqdowym programem budowy dr6g lokalnych, czyli ul. Skladnicowej i Tartacznej oraz

kwestia zwiqzana z modernizacjq solar6w, gdzie w tej chwili glownym problemem, na tej

inwestycji s4 kwestie z rozliczeniem VAT. Problem, kt6ry najbardziej spgdza z powiek

13



wszystkim samorz4dom to kwestie interpelacji watowskiej, tj. w jakiej czgsci VAf ma byi

kwalifikowalnym, a w jakiej nie jest kwalifikowalny, czy to ma byl 8o/o, jako usluga

montazu, czy 23oh jako dostawa. W jakiej czEici gmina jest beneficjentem, kt6ry ma

ponosi6 koszty VAT. W jakiej czEici mozemy uzyskai zwrot w postaci rozliczenia z

Urzgdem Skarbowym. Te tematy dotyczq bieZ4cego funkcjonowania i s4 zwiqzane z

pewnym niebezpieczefistwem ponoszenia skutkow finansowych, jeSli w odpowiedni

sposob nie zostanie to przygotowane. Kolejna inwestycja jest zwi4zana z

termomodernizacj1 i przygotowaniem wnioskow na kanalizacjg w miejscowoSci

Wierzb6wka, w czerwcu wniosek zostanie zlolony przez gming o dofinansowanie. Kolejne

sprawy to szereg spotkat'r i konsultacji zar6wno z mieszkafcami, pracownikami,

Konserwatorem zabytkow, firmami zewngtrznymi, kt6re wsp6lpracuj4 przy tworzeniu

dokumentu d. Lokalnego Programu Rewitalizacji. Ostatecznie w tym kwartale byly

podpisane umowy i ostateczne przygotowanie wniosku w ramach energii odnawialnej dla

mieszkaric6w gminy Parczew. Rowniez w tym czasie przeprowadzono szereg konsultacji z

Zarzqdem Powiatu Parczewskiego w sprawie wsp6lnych zadah a w szczeg6lnoSci

modernizacji ul. Aleje Jana Pawla II, ul. Siemieriskiej przebudorry skrzylowania Aleje

Jana Pawla II i Wojska Polskiego. Skutkiem tych rozm6w bylo to, by w przyszlym roku

powiat skladal wniosek przy udziale gminy Parczew na przebudowg sk,rzyZowania Alei

Jana Pawlall z ul. Wojska Polskiego pod k4tem dokumentacji opracowanej 3 lata temu.

Uczestniczylem w posiedzeniach komitetu oceniaj4cego LGD, ktory przydzielal Srodki dla

przedsigbiorc6w, samorz4d6w i organizacji pozarz4dowych. Prowadzilem rozmowy z PKP

PLK, oraz PKP NieruchomoSci, dotycz4ce mozliwoSci przejgcia i rewitalizacji Dworca

Kolejowego w Parczewie, kt6ry m6glby zostac zrewitalizowany w ramach projektu, ktory

realizuje gmina. A wigc przyjqt od PKP teren dworca wraz z otoczeniem by6 moze park,

Zeby dla mieszkaric6w Parczewa i os6b przyje\dLaj4cych te miejsce nie bylo straszydlem,

a stalo sig wizyt6wk4. OczywiScie z Wojewod4 Lubelskim zostala podpisana umowa na

budowg ul. Tartacznej i Sktadnicowej. Muszg powiedziec, 2e nre ma Zadnych oszczgdnoSci

na tym przetargu, zakladamy, ze inwestycja bgdzie kosztowad 2200 tys. zl, bo takq

deklaracjg zloLyl przedsigbiorca do przetargl. WczeSniej zostanie tam wykonana

kanalizacja deszczowa oraz woda i Scieki. R6wniez uczestniczylem w konwencie Starosty,

W6jt6w i Burmistrza w sprawach dotyczqcych biez4cej sytuacji w powiecie i mozliwoSci

wsp6ldzialania j.s.t. Z racji pelnionej funkcji Wiceprezesa Zarzqdu Powiatowego OSP

bralem ldzial kilkakrotnie w posiedzeniach Zarz4du Powiatowego OSP. Ogromnym

14



wysilkiem naszym i pracownik6w i Dyrekcji poszczeg6lnych plac6wek w minionym

kwartale byla kwestia szeregu konsultacji, /w tym momencie p. Burmistrz rwr6cil uwagg

do radnego Szycha, 2e go to nie interesuje, co m6wi, ale chcialem to pafrstwu przekazacl

gdyz bylem uczestnikiem wszelkiego rodzaju spotkari i konsultacji w sprawie wdraZania

reformy oSwiatowej. To tylko praktycznie my wiemy i pracownicy i Dyrekcja, jak wielka

materia byla do przerobienia w tej kwestii, zmiana calkowicie systemu oSwiaty na terenie

gminy, Zeby podola6 temu wszystkiemu co naklada na nas ustawa. OczywiScie,

uczestniczylem w szeregu wydarzeniach kulturalnych organizowanych na terenie gminy

przez PDK, czy inne instytucje. Spotykalem sig z mieszkahcami i przedsigbiorcami z

terenu gminy w sprawach biez4cych. W tym kwartale zostala wydana decyzja

Srodowiskowa na wydobycie kruszyrva dla RSP Koczergi, bylem 7 dni na urlopie.

Pan Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg.

Radny GoLdzik Tomasz stwierdzil, 2e nie mial zamiaru zabiera6 glosu w dyskusji, ale p.

Burmistrz go do tego sprowokowal. Wczoraj na komisjach radny Szych uwaznie stuchal

wyst4pienia p. Burmistrza, byla dyskusja i wigkszoSd rannych wyrazila swoj4 opinig.

Powiem jedno, dobry kierownik przychodzi do pracy, rozdziela pracg pracownikom,

nadzoruje i rozlicza rch z wykonania. Dzisiaj dal przyklad radny Gol4b, bo wspomnial

tylko oWzyZu, a takich spraw jest mn6stwo w Urzgdzie.

Radny Szych Henryk zabieraj4c glos stwierdzil, 2e wczoraj na komisjach dlugo trwaly

obrady (od 900 do 19oo), bo radni dtho czasu poSwigcili na rozpatrzenie wszystkich

dokument6w. Pierwszym dokumentem, kt6rego radni negatywnie zaopiniowali bylo

sprawozdaflie z promocji gminy. Radni zwracali uwagg, 2e nie ma opracowanego planu

promocji gminy, wedlug kt6rego Rada mialaby tq dzialalnoS6 rozliczyi. Kolejna sprawa

dotyczy lokalizacji silowni wiatrowych i biogazowni, co bylo przyczynq balaganu w

postgpowaniu, ze plan zagospodarowania przestrzennego, na podstawie kt6rego mozna by

bylo takie inwestycje budowa6, zostal uchylony przez S4d. W zwiqzkt z tym na chwilg

obecn4 gmina nie ma planu dla calego obszaru wiejskiego, bo ten plan rowniel znosi

lokalizacje wiatrak6w we wsi Jasionka i Wierzb6wka. Wobec powyzszego jakie wnioski z

tego wyplywaj4, mianowicie to, 2e Rada Miejska tej kadencji podjgla uchwalg dot.

opracowania studium uwarunkowafr dla calej gminy i planu zagospodarowania

przestrzennego dla obszaru miasta. NajwaZniejsze jest wypracowanie wniosk6w, bo bgd4

tego typu dylematy. W pierwszej fazie studium sporzqdza sig inwentaryzacjE tzn.

projektanci zinwentaryzujq biogazownig w Koczergach, wiatraki w Jasionce i
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Wierzb6wce. Bo zgodnie z prawem musz4 dokonad inwentaryzacir na podstawie tego co

jest w naturze. Terazjest problem co zrobic z tymi inwestycjami, kt6re juz s4 wybudowane

a ponadto trwa potgZny sp6r o pozwolenie na uzytkowanie wiatrak6w. Gdyby doszlo do

tego, 2e inwestor bgdzie musial te wiatraki rozebrac, nie wyobraaam sobie ile bgd4

kosztowad odszkodowania, bo w momencie rozpoczgcia budowy mial w rgku prawomocne

pozwolenie na budowg. Podobnie inwestor buduj4cy biogazownig r6wniez mial na to

prawomocne pozwolenie. Do planu pracy komisji Strategii, Budzetu, i planu pracy Rady

na miesi4c luty jest wprowadzony punkt debata na temat skutk6w uchylenia planu przez

S4d, jednak ten punkt nie zostal zrealizowany. Na I termin p. Burmistrz stwierdzll, Le

wszyscy s4 zajEci reform4 oSwiaty i nie majE czasu przygotowa(, material6w, zgodziliSmy

sig, bo rzeczywiicie bylo gor4co. Na nastgpn4 debatg otrzymujemy wyrok s4dowy, radni

nie sq upowaznieni do dyskusji nad wyrokiem, wobec tego nie moana bylo tego

wprowadzid. Natomiast w porz4dku obrad wszystkich komisji w dniu wczorEszym byla

wpisana debata, ale w pi4tek po godz. 9 dostalem konspekt od pracownik6w, kt6rzy mieli

referowa6 temat orazna dyskietce zgrane dokumenty. Natomiast pozostali radni nie dostali

Zadnego materialu, a jako przewodniczEcy obrad nie moglem dopuSci6 do obradowania, bo

jest to powabny temat, 2eby prowadzic dyskusjg. MySlg, 2e te relacje wsp6lpracy migdzy

Burmistrzem a radnymi musz4 sig poprawi6, skoro dyskutujemy o inwestycjach. Powiem

jeszcze o jednym przykladzie. Pan Burmistrz pisze, 2e odbyl szereg konsultacji w sprawie

LPR i w dniu wczorajszym otrzymaliSmy projekt uchwaly budzetowej o wprowadzeniu do

budzetu 350 tys. zl na zadania projektowe zwiyzane z rewitalizacjE a nie otrzymaliSmy

programu rewitahzacji. Czy to jest powaZne postgpowanie, nie, bo jak mozemy rozmawia6

o przeznaczeniu Srodk6w na konkretne dzialanie, gdy na ten program jutro bgd4 wstgpne

konsultacje. Ponadto ze strony Burmistrza brakuje od firmy egzekucji, ktora ponad 200

tys. zl weZmie za opracowanie tego programu. Natomiast proponujg powaznie podejdZmy

do tematu, bo chcemy wybrai te inwestycje, kt6re sq po prostu dla gminy konieczne.

Wczoraj p. Burmistrz otrzymal od radnych doS6 srog4 oceng w tych kwestiach, ale

przepraszam to jest samo ?ycie i jest szansa do poprawienia a z LPR wiqaemy duae

nadzieje, tylko musimy podchodzi6 do tego rozumnie. Chcemy wiedziec, co w tym

programie jest i co wprowadzic do budzetu, ale p6ki co tego programu nie widzieliSmy.

Radny Osm6lski Zygfryd stwierdzil, 2e r6wnieZ zostal sprowokowany do zabrania glosu.

Wczoraj teL zostalem wywolany do tablicy, bo po glosowaniu dostalem pytanie, p.

Przewodnicz1cy Osm6lski, proszg mi powiedziel, jakie ma pan zarzuty, 2e pan tak
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glosowal, nie inaczej. Odpowiedzialem, p. Burmistrzl art. 23 ustawy o samorzqdzie

gminnym m6wi, ze nawet suweren nie moze nakaza6, jak mam glosowa6. Ja nie jestem

pariskim podwladnym i w og6le nie muszg sig przed panem tlumaczyc, dlaczego tak

glosujg. Proszg czytac dzienniki ustaw anie zadawai retorycznych pytafl.

Pan Burmistrz Parczewa powiedzial, 2e sprawozdanie, kt6re paristwo Lyczycie sobie,

Zebym przedstawil jest to sprawozdanie za I kwartal 2017 r. i informuje o tym, co

Burmistrz robil w minionym kwartale, staralem sig w sposob syntetyczny przedstawic, z

jakimi problemami na co dzieh spotykalem sig. Uwalam, 2e naci4ganie fakt6w,

powolywanie sig na kwestie historyczne sprzed iluS lat, czy innych decyzji, co do debaty,

2e ta debatabyla przekladana. Bo w dniu wczorajszym na Zyczenie p. Przewodnicz4cego,

zgodnie z rozmowq telefonicznq, jak4 przeprowadzili pracownicy odpowiednio wczeSniej

do p. Szycha, z jego sugesti4 zostaly przeslane materialy dot. debaty i zgadzam sig z tym,

2e trzeba sig nad tematem pochyli6. Natomiast, jeSli chodzi o zarztt, kt6ry postawil radny

Osm6lski, moja sugestia nie byla dlaczego pan tak glosowal. Ale po prostu chcialem sig

dowiedzie6, jakich blgd6w w minionym kwartale dopuScil sig Burmistrz, Zeby w

przyszlym sprawozdaniu lepiej to napisa6. Bo z calym szacunkiem to jest informacja,

czym zajmowalem sig w minionym kwartale, bo nie bylem na zwolnieniu lekarskim, nie

bylem na urlopie przez 3 miesi4ce, chodzilem do pracy i staralem sig wypelniad wszystkie

swoje obowi4zki, kt6re do mnie nalezq.

Pan Przewodnicz4cy Rady proponuje odrzucid emocje, bo te emocje siggaj4 juZ za

wysoko, nie mozna w ten spos6b postgpowad, jak pan to w tym momencie czyni. Po

pierwsze $ 23 Statutu Gminy obowi4zuje radnych, mieszkat'rc6w, ale i Pana r6wniez. Punkt

1- co najmniej raz na kwartal porz4dek obrad sesji winien obejmowa6 informacje z

dzialalnoSci Burmistrza oraz informacje z realizacji uchwal Rady. PrzewodniczEcy Rady

nie nadwyrgla tego przepisu i raz na kwartal do porz4dku obrad sesji takie sprawozdania

sq wprowadzane. Nie jesteSmy przypadkiem odosobnieni, jako gmina Parczew, takie

zapisy w statucie posiadaj4 tez inne gminy. Bylem czlonkiem komisji statutowej. Mialem

przyjemno6d, okazjg, ale i obowi4zek przejrzec statuty innych gmin i nie znalazlem ani

jednego statutu, kt6ry takiego zapisu nie posiadal. Czemu ma sluzyd taki zapis?. Taki zapis

ma do tego slu2yc, Zeby radni, sohysi nie dowiadywali sig z ulicy, tylko od Burmistrza

dowiedzieli sig o najwaZniejszych sprawach, jakie dziejE sig w okresie calego kwartalu, o

rzeczach dobrych, ale i o zlych, zebySmy mogli naszym mieszkafcom te sprawy

przekazywa6 i nie naleiry na te zapisy w statucie sig obralac. Przy sktadaniu sprawozdan,
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ktore Pan skladal wielokrotme zwracaliSmy uwagg, Zeby to nie bylo na zasadzie spowiedzi

przy konfesjonale, tylko przedstawienie takich spraw, kt6re s4 wabne, a radni o nich nie

mogli sig dowiedziec w formie pisemnej bqdL jakiegokolwiek sprawozdania, a wiedzg o

tych sprawach powinni posiada6. Nikt zradnych nie wnosi do tego emocji, a kwestia czy

ktoS glosuje w ten czy inny spos6b jest jego indywidualnq decyzj4. W tym momencie

poczulem sig urazony, 2e wprowadzajqc do porzqdku obrad narzucam Burmistrzowi jakiS

obowi4zek, 2e Pan musi jakieS sprawozdanie sklada6, na Lyczenie radnych. Proszg

realizujmy porz4dek obrad bez dalszych emocji.

Radny Szych Henryk sumuj4c dyskusjg przytoczyl slowa mgdrcow, ktorzy znajq sig na

relacjach spolecznych,,,Zyciejest najlepszqszkolq, tylko strasznie duzobrerze zalekcje",

weLmy sobie to do serca.

Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e glosowanie odbylo sig wsp6lne na

komisjach, wobec tego Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii w imieniu

wszystkich komisji prowadz4cego wsp6lne posiedzenie komisji. Pan Henryk Szych -
Przewodntczqcy komisji Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa poinforunowal, 2e

opinia polqczonych komisji w sprawie sprawozdania Burmistrza za I kw. byta negatywna.

Przewodntczqcy Rady poddal radnym pod glosowanie przyjgcie przedlozonego

sprawozdania.

W wyniku glosowania Rada przyjgla sprawozdanie zwyklq wigkszo5ci4 glos6w: za 6

radnych, przeciw 5 radnych, 1 radny wstrzymal sig od glosu (w glosowaniu wziglo udzial

12 radnych obecnych na sali).

Ad. 10

Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady Miejskiei Parczewie podjgtych

w I kwartale 2017 r.

Pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, 2e kaldy z

radych otrzymal w wersji tekstowej powylsze sprawozdanie, kt6re bylo szeroko omawiane

w dniu wczorajszym na polqczonych komisjach a opiniowaly go wszystkie komisje. W

zwiqzktt z tym, 2e wplynEly 2 uwagi, proszg p. Sekretarz o ustosunkowanie sig do tych

uwag.

Pani Sekretarz Gminy poinformowala, i2 zgloszona zostala uwaga, aby w sprawozdaniu

z wykonania uchwal nanieS6 poprawkg do 2 uchwal mianowicie:

1/ W uchwale Nr XX'lW2l3l20l7 z 10.01.2017 r. po zdaniu, Nie zostaLa przeprowadzona

debata o aktualnym stanie uregulowan dotyczqca politykr przestrzennej w gminie w
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kontekScie wyroku NSA z 29 wrzeSnia 2016 r. zostal dolqczony zapis ,,Konsekwencj4

powyzszego nie zrealizowano rownieZ debaty o polityce przestrzernej w gminie Parczew

na sesji Rady Miejskiej, zaplanowanej w planie pracy Rady na miesi4c luty 2017 r.

uchwal4 Nr XVIIV208|20|6 z dnia 16 grudnia 2016 r;'.

2l W uchwale Nr XX)U22612017 z dnia 23.02.2017 r. wprowadzono zapis,,Uchwala

realizowana jest od daty 1 stycznia 2017 r.

Pan Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e sprawozdanie bylo opiniowane przez

wszystkie komisje, pytam kolejno poszczegolne komisje Rady Miejskiej, jakie byly opinie

do tego sprawozdania.

Pan Henryk Szych - Przewodniczqcy komisji Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa

poinformowal, 2e komisja powyzsze sprawozdanie zaopiniowala pozytywnie. Nastgpnie

zglosil uwagi, ktore radni zglaszali w czasie obrad komisji. Radni wskazali na brak

przeprowadzenia inwentaryzacji odnoSnie dzikich skladowisk odpad6w budowlanych.

Nadmienil,2e prawidlowo te odpady powinny by6 skladowane na PSZOK w ZUK przy ul.

Piwonia 73.

Radny WiSniewski Adam Przewodnicz1cy komisji OSwiaty, Kultury, Sportu i Rekreacji

poinformo w al, 2e komisj a powyzsze sprawozdanie zaopini owala p ozytywnie.

Pan Tomasz Gotdzik - PrzewodniczEcy komisji Bezpieczeristwa Publicznego, Zdrowia i

Opieki Spolecznej poinformowal, 2e komisja powylsze sprawozdanie zaopiniowala

pozytywnie.

Pan Zygfryd Osm6lski - Przewodniczqcy komisji Rewizyjnej poinformowal, 2e komisja

powyzsze sprawozdanie zaopiniowala pozytywnie.

Pan Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie przyjqcie przedloZonego

sprawozdania.

W wyniku glosowania Rada jednogloSnie (w glosowaniu wziglo tdzial 14 radnych)

pr zy j qla p ow y Lszq i n formacj g.

Ad. 1l

W punkcie tym radni przyst4pili do rozpatrzeniaposzczeg6lnych uchwal.

11.1 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kahdy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie wyrahenia zgody na wsp6ldzialanie gminy Parczew z Powiatem

i innymi gminami Powiatu Parczewskiego przy realizacji wsp6lnego zadania pod

nazw4 ,,Dozynki Gmin z terenu Powiatu Parczewskiego". Gmina Parczew na

realizacjE zadania w budzecie gminy na 2017 r. zaplanowala Srodki finansowe w
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kwocie 1.500,00 zl. Projekt uchwaly byl omawiany w dniu wczorajszym na pol4czonych

komisjach Rady Miejskiej, a opiniowala go komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i

Rolnictwa.

Zapytal, czy jest potrzeba dalszego omawiania tego tematu. Jezeli nie uslyszg wniosku,

bgdg rozumial,2e takiej potrzeby nie ma.

Do projektu uchwaly radni nie wnosili uwag, atakle nie zabierali glos6w w dyskusji.

Pan Przewodniczqcy Rady- Pytam PrzewodniczEcego komisji Strategii, Budzetu,

Gospodarki i Rolnictwa, jaka byla opinia do projektu uchwaly.

Pan Henryk Szych poinformowat,2e komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa

pozytywnie zaopiniowala projekt przedloionej uchwaly.

Pan Lukasz Gol4b Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal przedstawiony projekt uchwaty.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie powyLszy projekt uchwaly.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjgla uchwalg jednogloSnie (w glosowaniu wziglo

udzial 14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokolu.

Pan Przewodnicz4cy Rady oglosil 20 minutowq przerwg. Proszg o zebranie komisji

Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa w celu zaopiniowania 2 kolejnych projekt6w

uchwal.

ll.2 Pan Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e kahdy z radnych otrzymal projekt

uchwaty w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej . W zwiqzku z tym, 2e p.

Burmistrz wprowadzil autopoprawkg do zmian budzetu gminy automatycznie ta zmiana

przeklada sig na autopoprawkg do WPF. Projekt uchwaly byl omawiany przez p. Skarbnik w

dniu wczorajszym. R6wniez w dniu dzisiejszym p. Skarbnik om6wila autopoprawkg do

projektu uchwaly w sprawie zmrar, WPF.

Zapytal, czy jestpotrzeba dodatkowych wyjaSnieri w tej sprawie?

Do projektu uchwaly radni nie wnosili uwag atakhe nie zabierali glos6w w dyskusji.

Pan Przewodniczqcy Rady zapytal Przewodniczqcego komisji Strategii, Budzetu,

Gospodarki i Rolnictwa, jaka byla opinia do autopoprawki a nastgpnie do projektu

uchwaly.

Pan Henryk Szych poinformowal,2e komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa

pozytywnie zaopiniowala autopoprawkg do projektu uchwaly, zwyklE wigkszoSci4 glos6w.

Powylsza uchwala wraz z autopoprawk4 r6wnie2 uzyskala pozytywnq opinig, w

glosowaniu j awnym zv,ryklq wi gkszoSc i4 glos 6w.

Pan Miroslaw Naumiuk Przewodnicz1cy Rady odczytal projekt w/w uchwaly, ktora
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konsumuj e autopoprawkg.

W pierwszej kolejnoSci poddal pod glosowanie autopoprawkg do projektu uchwaly.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjgla autopoprawkg zwykt4 wigkszoSci4 glos6w

przy 3 glosach przeciw i 2 wstrzymuj4cych sig od glosu (w glosowaniu wziglo udzial 14

radnych).

Nastgpnie poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaly.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjEla uchwalg zwyklq wigkszoSci4 glosow przy 5

glosach wstrzymuj4cych siE (w glosowaniu wziglo ldzial 14 radnych) i stanowi ona

zal1cznik do protokolu.

11.3 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, Ze kaldy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie zmian budzetu gminy na rok 2017 . Pan Burmistrz wni6sl autopoprawkg

do projektu uchwaly, kt6ra byla opiniowana wraz z projektem uchwaly w dniu dzisiejszym

przez komisjg Strategii, BudZetu, Gospodarki i Rolnictwa. Zmiany dotycz4 zwigkszenia

dochod6w o kwotg 69.927,84 zl i v'rydatk6w o kwotg 166.244,84 zt. Wynik zmian ma

wptyw na zwigkszenie deficytu o kwotg 96.317,00 zl. Planowany deficyt przed zmianq

wyniosl 2.254.842,88 zl, po autopoprawce wyniesie 2.351.159,88 zl. Autopoprawka

obejmowala zdjEcie z projektu uchwaty pkt 36 zalqcznika inwestycyjnego wraz ze

wszystkimi podpunktami od 36.1 do 36.10 nalqcznq kwotg 350 tys. zl. Zmniejszenie w pkt

34 zmiany zakresu zadania z dostawy i montazu 4 wiat przystankolvych z kwoty 20 tys. zl,

na dostawg i montaz 3 wiat przystankowych na kwotg 15 tys. zl.

Zapytal, czy jest potrzeba dodatkowych wyjaSnieri w tej sprawie? Wniosek nie zostal

zgloszony.

Pan Przewodnicz4cy Rady- otworzyl dyskusjg do projektu uchwaly.

Radny Gotdzik Tomasz zapytal p. Skarbnik, chcialbym sig dowiedzie6 na co jest to

przesunigcie Srodkow na OSP?

Pani Skarbnik Gminy wyjaSnila, 2e jest to dotacja dla OSP Parczew z przeznaczeniem na

zakup mundur6w.

Radny Wr6blewski Adam chcialby uzasadnii spos6b glosowania, jeSli chodzi o

autopoprawki do budzetu gminy i WPF. W projekcie uchwaly byty ujgte 4 wiaty

przystankowe, natomiast po poprawce tych wiat jest 3. WigkszoS6 radnych nie wyrala

zgody na zakup wiaty przystankowej, kt6ra miala by6 posadowiona na ul. Kolejowej.

Sprawa tej wiaty ci4gnie sig od kilku lat. Powyzszy wniosek jeszcze w poprzedniej kadencji

mieszkaricy zglosili. Uwazam, 2e z tej wiaty bgd4 korzysta6 mieszkaricy, osoby, kt6re
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pracujQ w Hucie Szkla i czekaj1 na transport komunikacyjny. JeSli chodzi o ul. Kolejow4

nie wiadomo, kiedy bgdzie ona wykonywana, a posadowienie tej wiaty w niczym nie

koliduje. MySlg, 2e to nie jest gospodarne, bo jesli kupujemy 3 wiaty przystankowe, to

koszty transportu bgd4 takie same jak przy zakupie 4. JeZeli p62niej bgdziemy kupowa6

jedn4 wiatg, to r6wnie2trzeba doliczyi caly koszt transportu, czylijest to nie do kot'rca

gospodarne. Analogiczna sprawa dotyczylatzw. Schetyn6wki, kiedy w 2015r. byt wniosek o

zlohenie projektu na wykonanie ul. Tartacznej i Skladnicowej. Uwa?am, ze w tym czasie byl

dobry moment, kiedy tg inwestycjg mozna bylo wykona6. Bo bylo wielu oferentow, ktorzy

nie mieli pracy i wtedy cena bylaby ni\sza o jakieS 25%. W tym roku doszlo do realizacji tej

Schetyn6wki, ale koszty sq nilsze nie o 25oh, tylko o 20 tys. zl. Jako radny nie bgdg sig

podpisywal pod tego typu dzialaniami.

Pan Przewodnicz4cy Rady zwrocil uwagg, iz wlaSnie niegospodarne byloby postawienie

tam wiaty przed modernizacj4 drogi powiatowej. Poniewal w moim Zyciu zawodowym -
kilkanaScie lat pracowalem przy wykonywaniu inwestycji i dokladnie wiem, ze w pierwszej

kolejnoSci buduje sig drogi apolniej ustawia znaki drogowe, wiaty przystaniowe. Jezeli w

budzecie przeznaczyliSmy 800 tys. zl na budowg drogi od ul. Kolejowej wl1czme a2 do

Siemienia, nie z naszej winy ta inwestycja jest przesunigta. Podejrzewam, ze wiele os6b

powie, 2e w tym momencie taka wiata przystankowa nie powinna sig tam znale1c. Kaady

wie, 2e przy remontach, czy rozbudowie dr6g zawsze coS ulega uszkodzeniu, w takim

przypadku to by oznaczalo niegospodarnoSi.

Pan Przewodniczqcy Rady poprosil Przewodniczqcego Komisji Strategii, Budzetu,

Gospodarki i Rolnictwa o przedlozenie opinii do projektu uchwaly.

Pan Henryk Szych poinformowal,2e Komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa

pozytywnie zaopiniowala proj ekt przedlo Zonej uchwaly.

Pan f-ukasz Gol4b Wiceprzewodnicz4cy odczytal projekt przedstawionej uchwaly.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaly.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjgla uchwalg zwykl4 wigkszoSci4 glos6w za

przyjgciem gtosowalo 9 radnych, przy 5 glosach wstrzymuj4cych sig (w glosowaniu

wziglo udzial 14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokolu.

11.4 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kazdy z radnych otrzymal projekt

uchwaty w sprawie zaciqgniEcia kredytu dlugoterminowego. Projekt uchwaly byl

omawiany przez p. Skarbnik na pol4czonych komisjach w dniu 24.04.2017 r. a opiniowala

go komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa. Uchwala dotyczy zaciqgntEcia
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kredytu dlugoterminowego w wysokoSci 3.750.000,- zl w nastgpuj4cych transzach:

2.800.000,- zl z przeznaczeniem na sfinansowanie w 2017 r. planowanego deficytu

jednostki samorz4du terytorialnego i splaty wczeSniej zaciEgniEtych zobowi4zah z tytulu

zaciqgniEtych pozyczek i kredyt6w; oraz 950.000,- zl z przeznaczeniem w 2018 r. na

wklad wlasny do planowanego projektu ujgtego w zalqczniku Nr 2 do WPF.

Zapytal, czy jest potrzeba dodatkowych wyjaSnieri w tej sprawie?

Wniosek nie zostal zgloszony. Radni nie zabierali glosow w dyskusji.

Pan Przewodnicz4cy Rady- Pytam zatem Przewodniczqcego komisji Strategii, Budzetu,

Gospodarki i Rolnictwa, jaka byla opinia do projektu przedlozonej uchwaly.

Pan Henryk Szych poinformowal, 2e komisja Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa

pozytywnie zaopiniowala projekt przedstawionej uchwaly. Nadmienil, iz w wyniku zmian

wprowadzonych do uchwaly budzetowej i WPF, kt6re zostaly uchwalone w poprzednich

uchwalach nie rzutuj4 one na kwotg kredytu. Natomiast okolicznoSci tych zmian zostaly

wyj aSnione w uzasadnieniu.

Pan Miroslaw Naumiuk Przewodnicz4cy Rady odczytal przedstawiony projekt uchwaty.

Nastgpnie poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaly.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjEla uchwalg jednogloSnie (w glosowaniu wziglo

udzial 14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokolu.

11.5 Pan Przewodnicz1cy Rady poinformowal, 2e kazdy z radnych otrzymal projekt

uchwaty w sprawie zmiany nazwy ulicy polozonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa. Zgodnie z obowi1zuj4cymi przepisami Rada Miejska ma obowi4zek dokonania

zmian nazw ulic w miescie Parczewie, kt6re dotyczq 3 ulic: Armii Ludowej, Braterstwa

Broni i Szenwalda. W dniu wczorajszym sprawa byla omawiana fla pol4czonych

komisjach. Proszg Przewodniczqcego komisji oSwiaty o przedstawienie tematu.

Pan Adam WiSniewski poinformowal, i2 na wczorajszym posiedzeniu pol4czonych

komisji zostal odczytany list Posla na Sejm RP, w ktorym przypomina Radzie Miejskiej o

obowi4zku dokonania bezwzglgdnej zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej. W oparciu o

konsultacje w Lubelskim Oddziale IPN, powoluj4c sig na ustawg z dnia I kwietnia 2016 r.

o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez r,azvvy

budowli, obiekt6w i innych u?ytecznoSci publicznej wskazano, aby w Parczewie byly

zmienione 3 ulice: Armii Ludowej, Braterstwa Broni i Szenwalda. JeSli chodzi o ul. Armii

Ludowej na komisj ach zaproponowano nazwQ na ul. Brzozow1, kt6ra zostala przez

komisje zaaprobowana.
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Pan Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaty.

Radny Duda Grzegorz zwrocrl uwagg, rZ na komisjach byla zgloszona przez grupg

radnych propozycj a, by obecna ul. Armii Ludowej nosila imiE Bazylego Uruskiego,

przedstawiaj4c sylwetkg tej postaci. Pan Bazyli Uruski byl rodowitym Parczewianinem,

byl przedwojennym nauczycielem, Zolnierzem. strazakiem, wychowawc4 mlodzieay,

zostal zamordowany w Katyniu. My5lg, ze powinien by6 przez nas doceniony i mied w

Parczewie ulicg nadan4 jego imieniem.

Radna Bojko Bo2ena chcialaby sig odnieSi do tej propozycji. Radni teZ rozwazali tq

nazwQ, ale na pytanie, gdzie mieszkasz, na ulicy Uruskiego, to jakoS dziwnie brzmi.

Wobec tego podjgliSmy decyzjE, zeby posta6 p. Uruskiego uczci6 posadzeniem dgbu przy

pomniku Niepodleglo$ci. Uwalam, ze jest to godne miejsce i bardziej by pasowalo do tej

sytuacji.

Radny WiSniewski Adam powiedzial, zanim przejdziemy do glosowari to chcialbym

zacytowal 1 zwrotkg wiersza Adama Asnyka, mySlg, 2e kaldy sobie odbierze, czy twaza

za sluszne, bo kalda tw6rczoSi tego typu ma zfiaczeni, cyt. ,,Ale nie depczcie przeszloSci

oharzy, Cho6 macie sami doskonalsze wznieS6; Na nich sig jeszcze Swigty ogieri Zarzy

I miloS6 ludzka stoi tam na stra?y,I wy winniScie im czeS6t".

Radny Gol4b tr-ukasz chcialby przypomnie6 to co m6wil 2lata temu, kiedy sam inicjowal

akcjg sadzenia Dgb6w Katyriskich. MySlg, 2e to jest og6lnopolska dobra forma

upamigtnienia tych ofrar przyjgta w wielu miastach. Uwalam,2e w przypadku tych 4 osob,

kt6re s4 awizowane jako ofiary mordu katyriskiego, a kt6re miaty zwi1zek z naszym

miastem, najlepsz4 form4 ich upamigtnienia bEdzie wlaSnie posadzenie tych dgbow

Analogicznie, jeSli poszlibySmy w kierunku nadania nazw ulic ich imieniem, to dlaczego 3

pozostatych os6b nie bierzemy pod uwagg.

Pan Przewodnicz4cy Rady wyjaSnil, w zwi4zku z tym, ze uchwala byla przedmiotem

rozpatrzenia wszystkich komisji, glosowanie odbylo sig wspolne. Opinia komisji byla, aby

obecn4 ulicg Armii Ludowej nazwacj4 jako ulica Brzozowa, kt6r4 komisje zaakceptowaly

wigkszoSci4 gtos6w, w zwi4zku ztym przedstawig projekt uchwaty.

Nastgpnie poddal Radzie pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany nazwy ulicy

polozonej w granicach administracyjnych miasta Parczewa.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjgla uchwalg zwyklE wigkszoSci4 glosow przy 5

glosach wstrzymuj4cych sig (w glosowaniu wziglo tdzial 14 radnych) i stanowi ona

zalqcznik do protokolu.
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11.6 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kahdy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie zmiany flazwy ulicy polozonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa. Projekt uchwaly byl omawiany w dniu 24.04.2017 r. na pol4czonych komisjach

Rady Miejskiej, wobec tego proszg Przewodnicz4cego komisji oSwiaty o przedstawienie

tematu.

Pan Adam WiSniewski poinformowal, iz na wczorajszym posiedzeniu pol4czonych

komisji padly 2 glosowane wnioski, chodzi o zmianq nazwy Braterstwa Broni. W

pierwszym wniosku zaproponowano, zeby ulica miala nazwE Bukowa, a w drugim

Zolnierzy Wyklgtych. W wyniku glosowania wigkszoSci4 glos6w przeszedl wniosek

pierwszy, ale okazalo sig, 2e w Parczewie jest juz ulica o nazwie Bukowa. W zwi4zku z

tym wnioskujg o zwolanie posiedzenia komisji celem wydania opinii.

Pan Przewodnicz4cy Rady oglosil 5 minutowq przerw7 w celu zwolania wsp6lnych

komisji w sprawie zaopiniowania po raz drugi projektu uchwaly. Prowadzqcym wczoraj

komisje byl radny Szych Henryk.

Po przerwie p. Przewodnicz4cy Rady wznowil obrady sesji. Poinformowal, w zwiqzku z

tym, 2e uchwala byla przedmiotem rozpatrzenia wszystkich komisji, glosowanie odbylo

sig wsp6lne. Proszg przewodnicz1cego obrad o przedstawienie opinii do projektu uchwaty.

Pan Henryk Szych poinformowal, 2e opinia komisji byla, aby obecn4 ulicg Braterstwa

Broni nadad rrazwQ ulicy Akacjowa, ktor4 komisje zaakceptowaly wigkszoSci4 glos6w.

Pan Lukasz Gol4b odczl,tat projekt uchwaly, kt6rej ruazwa ulicy bgdzie brzmiec

Akacjowa.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaty.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjEla uchwalg zwyklq wigkszoSci4 glos6w za

przyjgciem glosowalo 9 radnych, przy 5 glosach wstrzymuj4cych sig (w glosowaniu

wziglo udzial14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokolu.

11.7 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kahdy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie zmiany narwy ulicy poloZonej w granicach administracyjnych miasta

Parczewa. Projekt uchwaty byt omawiany w dniu 24.04.202017 r. na pol4czonych

komisjach Rady Miejskiej, wobec tego proszE Przewodnicz4cego komisji oSwiaty o

wprowadzenie do tematu.

Pan Adam WiSniewski poinformowal, iz na wczorajszym posiedzeniu pol4czonych

komisji radni procedowali nad zmianq ulicy Szenwalda. WczeSniej konsultowalem siE z

mieszkaricami ul. Szenwalda i proponowalem nazwE tej ulicy zmienic na Agnieszki
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Osieckiej. Mieszkaricy wyrazili swoj4 opinig, 2e chcieliby mieszkac na ulicy Fryderyka

Chopina. W zwi1zku zpowylszym komisje jednogloSnie zaaprobowaly t4 propozycjg.

Pan Przewodnicz4cy Rady odczytal przedstawiony projekt uchwaty.

Nastgpnie poddal Radzie pod glosowanie projekt uchwaty w sprawie zmiany nazwy ulicy

poloZonej w granicach administracyj nych miasta P ar czew a.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjgla uchwalg jednogloSnie (w glosowaniu wziglo

udzial 14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokotu.

11.8 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kaldy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie nadania nazwy rondu polozonemu w Parczewie. Projekt uchwaly byl

omawiany w dniu 24.04.2017 r na polqczonych komisjach Rady Miejskiej, wobec tego

proszg Przewodnicz1cego komisji oSwiaty o zapoznanie z tematem.

Pan Adam WiSniewski poinformowal, iz na wczorajszym posiedzeniu pol4czonych

komisji radni procedowali nad nadaniem rondu polozonemu w Parczewie u biegu ulic:

Kolejowa, Krzywa, Warszawska i Wojska Polskiego, na rrazwQ Mgczennik6w Podlaskich.

W zasadzie ta nazwa istnieje ju2 od dawna, natomiast radni zaproponowali, aby przed

nazw4 doda6 okreSlenie Blogoslawionych Mgczennik6w Podlaskich. Powyaszy projekt

uchwaly komisje jednogloSnie zaopiniowaty.

Pan Lukasz Gol4b odczytal przedstawiony projekt uchwaty.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaty.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjqla uchwalg jednogtoSnie (w glosowaniu wziglo

trdzial 14 radnych) i stanowi ona zalqcznik do protokolu.

11.9 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kahdy z radnych otrzymal projekt

uchwaty w sprawie nadania nazwy rondu polozonemu w Parczewie. Projekt uchwaly byl

omawiany w dniu 24.04.2017 r. na polqczonych komisjach Rady Miejskiej, wobec tego

proszg Przewodniczqcego komisji oSwiaty o wprowadzenie tematu.

Pan Adam WiSniewski poinformowal, iz na wczorajszym posiedzeniu pol4czonych

komisji radni procedowali nad nadaniem rondu polozonemu w Parczewie u biegu ulic:

Aleje Jana Pawla II i Polnej. Na komisjach padl wniosek, aby nadai rondu nazwQ

Bressuire. W zwiqzku ze wspolpracq gminy Parczew z gminq Bressuire we Francji

trwajqcqjuz 18 lat na zasadzie wzajemnoSci, poniewaz w Bressuire istnieje rondo nazwane

od miasta Parczewa. Powylsza koncepcja zostala przez komisje jednogloSnie

zaakceptowana.

Pan Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaty.
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Pan Soltys z Wierzb6wki chcialby przypomnie6 dla komisji, 2e sprawa nadania rondu na

ul. Polnej bylawczesniej omawiana i soltysi wnioskowali,heby rondu nada6 imig Soboru

Trydenckiego, poniewa? znajduje sig w pobliZu koSciola i symbolicznie przy pomniku

Papieaa Jana Pawla IL Ponadto byla teZ zglaszana interpelacja z proSb4 o nadanie tej

nazwy. MySlg, 2e nazwE Bressuire moZna byloby nadad rondu u zbiegu ulic Aleje Jana

Pawla II i Wojska Polskiego.

Radny WiSniewski Adam sugeruje, 2e ma do zaoferowania rownie godne miejsce na

flazwE Soboru Trydenckiego w innej czgSci Parczewa, ale jest to temat przyszloiciowy.

Mam nadziejg, 2e zostanie zaaprobowane wpisanie do aktualizacji program rewitalizacji

Parczewa i moze to byi miejsce np. w parku na skzylowaniu ulic KoScielnej z Ogrodow4

i ten park moglibySmy nazwa( Parkiem Soboru Trydenckiego.

Pan Soltys z Wierzb6wki chciatby podkreSli6, jeSli chodzi o miejsce jak park, to nwaza,

2e moana byloby dac nazwE np. Boleslawa Chrobrego, bo jako miasto duzo zawdziEczamy

temu Krolowi, tak samo miasto duzo zysktje przez Sob6r Trydencki, gdzie w6wczas w

Parczewie odbywal sig Sejm.

Pan Przewodnicz4cy Rady wyja5nil, i?Przewodnicz4cy komisji oSwiaty poinformowal o

wyniku opinii wydanej przez komisje i przedstawit projekt uchwaly.

Nastgpnie poddal Radzie pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy rondu

poloZonemu w Parczewie.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjEla uchwalg jednogloSnie (w glosowaniu wziglo

rdzial l4 radnych) i stanowi onazalqcznik do protokolu.

11.10 Pan Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e kazdy z radnych otrzymal projekt

uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dziatalnoSd Burmistrza Parczewa. Projekt

uchwaly byl skierowany do Komisji Rewizyjnej, ktora opiniowala w dniu 24.04.2017 r. na

zlohonq skargg przez osobg fizycznq na dzialalno56 Burmistrza Parczewie w sprawie

nieprawidlowoSci zwiqzanych z wywlaszczeniem nieruchomoSci polozonej w Parczewie

na osiedlu Polna.

Proszg p. Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie radnych z opini4 Komisji

Rewizyjnej do projektu tej uchwaly.

Pan Zygfryd Osm6lski PrzewodniczEcy Komisji Rewizyjnej poinformowal, po

rozpatrzeniu skargi mieszkanki Parczewa Komisja Rewizyjna w dniu 24.04.2017 r.

zaopiniowala skargg za bezzasadnE z przyczytr okreSlonych w uzasadnieniu stanowi4cym

zal4cznik do niniejszej uchwaly. Nastgpnie odczytal treSi uzasadnienia wypracowanego na
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posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu wczorajszym.

Pan Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg w tej sprawie.

Radni nie zabierali glosu w dyskusji.

Pan l-ukasz Gol4b Wiceprzewodniczqcy odczytal projekt przedstawionej uchwaly.

Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie odczytany projekt uchwaly wraz z

uzasadnieniem.

W wyniku jawnego glosowania Rada przyjEla uchwalg zv'ryklq wigkszoSci4 glos6w przy I

glosie wstrzymuj4cym sig (w glosowaniu wziglo udzial 14 radnych obecnych na sesji) i

stanowi ona zalqcznik do protokolu.

Ad. 12

Pan Pawel Kgdracki -Burmistrz Parczewa tdziehl radnym odpowiedzi na interpelacje i

wnioski zgtoszone w punkcie 2.

Radnemu Dudzie Grzegorzowi.

Interpelacjg dot. ul. Laskowskiej przekazg stosowne spostrzehenia w obu sprawach do

ZarzEdtt Dr6g Wojew6dzkich. Zgadzam sig z radnym, bo sam bylem Swiadkiem, jak auta

s4 parkowane na chodniku, kt6ry byl poprawiany przez wykonawcg, poniewa? sig zapadl.

leLeli chodzi o drug4 sprawg odnoSnie l<rzyLa to j4 przedstawig Kierownikowi ZDW i

zobaczymy, co sig da zrobi(,.

Radnemu Gofdzikowi Tomaszowi.

OdnoSnie interpelacji dot. podl4czenia do kanalizacji sprawg przekalE do referatu

komunalnego. Pracownicy s4 zorientowani w tej sprawie, byc mole jest problem, ze w

przypadktkanalizacji ciSnieniowej koszty podlqczenia mog4 by6 wigksze niz w przypadku

kanalizacji grawitacyjnej, st4d czgSd os6b nie do kofrca chce sig podlqczal. Natomiast

bgdziemy sig starali, Zeby t4 sprawg w jakiS spos6b uregulowa6.

Radnej Bojko Boienie.

OdnoSnie rewitalizacji, jutro jest spotkanie konsultacyjne, na kt6rym bgdziemy

wypracowywa6 pewien obszar objgty rewitalizacj4. OczywiScie zapraszam wszystkich

paristwa na to spotkanie. Pamigtajmy jednak, ze rewitalizacja, o ktorej m6wimy nie dot.

tylko poprawy infrastruktury technicznej, kt6r4 bySmy sobie Zyczyli, ale teL kwestii

zwiqzanych ze sprawami spolecznymi. Dlatego musimy doloZyc wszelkich staran, 2e

likwiduj4c problemy spoleczne rowniez udaje nam sig pewne przedsigwziEcia dot.

infrastruktury twardej przy tej okazji zreahzowaf.
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Odno6nie ul. Zbohowej i prac projektowych. W tej sprawie wyst4piliSmy do ZDP o

uzgodnienie wjazdu na Aleje Jana Pawla II, w spotkaniu :uczestniczyl takZe p.

Przewodnicz1cy Rady. Natomiast powiem tak,2e w przypadku uI. Zboilowej jest pewien

problem nie tylko tego wjazdu, kt6ry do dnia dzisiejszego nie zostal uzgodniony przez

ZDP. Problemem jest to, 2e gmina jest wlaScicielem 6 metrowego pasa jezdni, bo tak

naprawdg sam pas drogowy jest szerszy i pozwalaj4cy na to, Zeby zmieSci6 chodnik, ale teZ

docelowo miejsce na infrastrukturg techniczn4. Tam mieszkaricy zgodnie ze szczeg6l6wk4,

kt6ra zostala zrobiona na wszystkie podzialy nieruchomoSci, ktore s4 dokonywane l4cznie

z wydzieleniem pasa drogowego przynajmniej do os6b dokonywuj4cych tych podzialSw.

Problem na pewno bqdzie, bo musimy w kt6rymS momencie podj4t, decyzjg o tym, 2e

nalely to wykupi6. Koszt wykonania rob6t budowlanych szacujemy na kwotg ok. miliona

zl.

Radna Bojko Boiena potwierdza wypowiedZ p. Burmistrza, ze w ostatecznoSci bgdziemy

musieli tq czEic wykupi6, ale r6wnieZ molemy wspolpracowad z wlaScicielami tych

dzialek i negocjowa6 te ceny,Zeby zgodzili sig na bezplatne przekazanie. Bo jest ustawa,

ktora m6wi, 2e jeSli sig poprawia warto5c dzialekpoprzez wybudowanie drogi to wlaSciciel

dzialki powinien teZ to uwzgl gdni6.

Pan Burmistrz Parczewa wyjaSnil, 2e zawsze s4 prowadzone negocjacje, w momencie

kiedy gmina staje sig nabywc4 gruntu. MySlg, 2e w tym przypadku wszystkim by zaleLalo

na tym, heby ten pas drogi zostal przekazany i wtedy realizacja inwestycji doszlaby do

skutku. R6wnie dobrze moheby6,2e wynegocjowana zlot6wka za I m2 mimo, 2e zwyceny

moZe wynikac np. 40 zl. Powiem, tak, 2e nawet zglaszajq sig takie osoby, kt6re chcE za

darmo przekazac czgS| gruntu, aby gmina chciala wziq( w utrzymanie, ale czy w tym

przypadku tak bgdzie trudno jest powiedzie(,.

Radnej Bloch Barbarze.

Zgodnie z |yczeniem radnej odpowiedzibgdq udzielone na piSmie.

Radnemu WiSniewskiemu Adamowi.

Interpelacjg odnoSnie uporz4dkowania na ul. Tomaszunasa staramy sig cyklicznie teren

porz4dkowa6, liczymy na to, 2e inwestycja budowlana, ktora jest obok zostanie

zakoiczona i plac docelowo bgdzie wyr6wnany. Z chwil4, kiedy zostanie rozebrany

budynek przy rzece Konotopie, tam jest duzy plac, ktory zostanie docelowo utwardzony i

bgdzie sl:u?yl do parkowania, ewentualnie czES6 handluj4cych mozna spr6bowa6 przenielc

w tamto miejsce.
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OdnoSnie Komisji konkursowej spostrzelenia radnego bgd4 przekazane do referatu

oSwiaty.

Radnej KopiS Monice.

OdnoSnie ul. Kopernika sprawg przekalg do referatu komunalnego.

OdnoSnie przejScia dla pieszych na Alejach Zwycigstwa zwr6cE sig do referatu

technicznego z informacjq, czy jest odzew z komisji bezpieczehstwa na temat tej sprawy.

Radnemu Szychowi Henrykowi.

OdnoSnie interpelacji dot. przeglqdu stanu dr6g na terenie gminy Parczew

realizowanych w ostatnich 3 latach. Przygotujemy stosown4 informacjg, przede wszystkim

ustosunkujemy sig do tych inwestycji, kt6re gmina wykonywala bqdL brala udzial

wsp6lfi nansowaniu w kosztach.

Radnemu Wr6blewskiemu Adamowi.

OdnoSnie poprawy estetyki chodnika przy Alejach Jana Pawla II sprawg przekahg do

Zarzqdu Dr6g Powiatowych. R6wnoczeSnie zwroc7 sig z proSb4, Zeby przed 3 Maja

pobocza na Alejach Jana Pawla II zostaly wykoszone.

Radnemu Gol4bowi Lukaszowi.

OdnoSnie interpelacji dot. karty rodziny wielodzietnej, przedyskutujemy z p. Sekretarz,

i zobaczymy, czy bgdzie mozliwe, heby w miesi4cu czerwcu tak4 uchwalg pod obrady

wprowadzi6. Na pewno problemem bgdzie oszacowanie koszt6w w zwi4zku z

wprowadzeniem tej uchwaty.

OdnoSnie przebudowy drogi 815. Powyzsz4 sugestig dot. stanu drogi na odcinku od 1

Maja do CPN oraz ul. 11 Listopada od Swiatel do CPN przekalE do ZDW. Ale muszg

powiedzieQ 2e na dzieh dzisiejszy ZDW stoi na stanowisku, by zlikwidowac poszerzenie,

kt6re jest przy stacji CPN. Natomiast po mojej rozmowie ZDW widzi potrzebg udroznienia

wjazdu do SP NR 1 od strony ul. 11 Listopada i r6wnoczeSnie wykonanieprzejazdowej

zatoczki, Zeby rodzice mogli wysadzat dzieci bezpoSrednio przy ogrodzeniu Szkoly

Podstawowej. GdyZ w ocenie ZDW niedopuszczalnajest sytuacja, kiedy na zatoczce, na

poszerzeniu zatrzymuj4 sig w tej chwili samochody a dzieci przebiegaj1bqdL przechodzq z

rodzicami w strong szkoty. W ocenie ZDW takie rozwi4zanie bgdzie najbardziej przyjazne

rodzicom. Pamigtajmy, 2e dojazd do szkoly najlepszy jest od strony ul. Szkolnei, gdzie

droga jest jednokierunkowa i nie ma niebezpieczet'rstwa w poruszaniu sig dzieci

przy chodz4cych do szkoty.
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Radnemu Naumiukowi Miroslawowi.

OdnoSnie ul. Norwida, w tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzie(,, czy uzgodnienia

na ul. Norwida zostaly przeslane do ZDP. Jeheli tak to dam tak4 odpowiedZ p.

Przewodnicz4cemu,jeSli nie to ponaglg,Zeby zostalo to zlohone do ZDP.

Pan Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kazdy z radnych otrzymal, odpowiedZ na

zgloszonq interp el acj g?

Odpowied 2 zostala przyjEta twierdz4co.

Ad. 13

Sprawy roZne.

W punkcie tym jako pierwszy zabral glos p. Soltys z Koczerg. Zaznaczyl, 2e poprzednia

sesja i obecna s4 dosy6 burzliwe i odnosi on takie wrazenie, 2e radnt widzqBtrmistrza raz

w miesi4cu. Nastgpnie zwr6cil sig z pytaniem do radnego Szycha, czy pamigta rozmowg,

jak byla zaczgta budowa biogazowni w Koczergach. Wtedy migdzy nimi odbyla sig

dyskusja na temat tej biogazowni. Powiedzial Pan radny, ze jest ona budowana na

technologii zachodniej i bgdzie eksploatowana na komponentach zielonych oraz

zaoferowal Pan, 2e bgdzie przez niego kontrolowana. JeSli ta technologia nie bEdzie

odpowiadala tym wymogom, wtedy zostanie zamksigta. A dzisiaj czESC radnych jest

przeciwko tej biogazowni, tylko sqd za s4dem idzie, nic poza tym. Jeszcze p. radny m6wil,

ze mieszkaricy wsi Koczergi bgd4 mieli ztegojakieS korzySci, ale na dziefi dzisiejszy tego

nie bylo, bo zaden radny mieszkaricom w tym nie pomagal.

Radny Szych Henryk - powiedzial,2e niewiele rzeczy, kt6re p. Sohys tu przypisuje moze

sobie przypomnie6, bo nie podpisywal Zadnego dokumentu zwiqzanego z budow4 tej

biogazowni, poniewaz wszystkie dokumenty powstaj4 w UrzEdzie Miejskim. Powiedzial,

ja nie jestem przeciwko funkcjonowaniu biogazowni, bo one powinny przetwarzac odpady

pochodzenia rolniczego. Tylko biogazownie powinny by6 rozumnie zlokalizowane i

rozumnie eksploatowane, potem jest juz kwestia eksploatacji przez wlaSciciela

biogazowni. W Swiecie jest wiele biogazowni, nawet cale wioski buduj4 sobie

biogazownre, Zeby miec z tego korzySci. Natomiast tutaj popelniono straszne blgdy w

procedurze lokalizacyjnej. Ja nie wnioskowalem o uchylenie planu, tylko mieszkaricy

Koczerg o to wnioskowali i na skutek tych wniosk6w Sqd uchylil plan, na podstawie,

ktorego ta biogazownia byla zlokalizowana. Nie bylem w6wczas radnym jak Rada

Miejska we wrzeSniu 2010 r. uchwalila plan zagospodarowania przestrzennego, kt6ry
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zostal uchylony przez S4d. JeSli chodzi o biogazownie, to w Polsce funkcjonuje ich duzo,

szczeg6lnie na Srodkowym Pomorzu i widocznie ludziom sig oplaci ten interes. W

momencie, kiedy byla budowana biogazownia w Koczergach nigdy wczeSniej nie znalem

przedsigbiorcy, kt6ry inwestycjg rcahzowaL R6wniez nie bralem udzialu w postgpowaniu

w sprawie budowy biogazowni w Koczergach. Wracaj4c do zarzttu, 2e jako radni

budujemy emocje na sesji, trudno nie wywiera6 emocji, gdy jutro na tej sali bgdzie

prezentowany program rewitalizacji, w kt6rym jest zawarty pakiet inwestycyjrry, a radni

przed prezentacjq programu maj4 zgodzi(, sig na wydatkowanie 350 tys. zl na opracowanie

dokumentacji projekt6w, kt6re po raz pierwszy sig dowiadujemy z projektu budzetu. Pan

Burmistrz jak ma jak4S koncepcjg to z radnymi nie rozmawia. Nastgpnie zglosil

nastgpuj4ce wnioski. Proponujg o zorganizowanie z radnymi w najbli2szym czasie debaty

w sprawie ustalenia kierunk6w wykorzystania wolnych Srodkow, ktore pozostaly w

uchwale budzetowej oraz wyboru projektow do Lokalnego Programu Rewitalizacji. W

zwiqzkt z wydanE negatywn4 opini4 do sprawozdania z realizacji zadafi z zakresu

promocji radni proszq o udostgpnienie planu promocji gminy na 2017 r.,Zeby nie byto

nieporozumieri przy ocenianltprzez Radg zadah z promocjiw przysztym roku.

Radny GoLdzik Tomasz chcialby sig odnieS6 do wypowiedzi p. Soltysa z Koczerg.

Proponuje przeczyta! protok6l z sesji zwrzeSnia2010 r., w punkcie gdzie byl uchwalany

plan zagospodarowania przestrzennego dla tych wszystkich inwestycji. Proszg siE zapytat,

radnych, ktorzy w tej kadencji byli w Radzie, w jaki spos6b mieszkaricy byli

poinformowani o tej inwestycji. JeSli byliby poinformowani to wtedy bytyby protesty

przez nich skladane.

Pan Soltys wsi Jasionka poruszyl2 sprawy.

Proponuje,aeby przed uchwaleniem budzetu na rok 2018 zaprosi6 na obrady sesji p.

Starostg, zeby poinformowal, jakie inwestycje w przyszlym roku Starostwo Powiatowe

planuje realizowa|.

Dwa lata temu zostaly wykonane chodniki a obecna zima pokazata znaczne zniszczenia na

tej inwestycji. Mieszkaricy Jasionki pytajE, czy inspektor nadzoru tylko odpowiada za

wytyczenie tego chodnika, natomiast za wykonanie i zajako(i juz nie odpowiada?

Pan Soltys z Wierzb6wki przedstawil nastgpuj?c4 sprawg. We wsi Wierzb6wka jest

Swietlica najuboZsza w calej gminie, ale staramy sig z funduszu soleckiego jakoS podnosid

standardy a w planach mamy budowg nowej Swietlicy i remizy strazackiej. W ubiegtym

roku byl zloaony wniosek o zainstalowanie wody ale najpierw musieli5my wykona6
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dokumentacjg i doSwietlenie. W tej chwili na wykonanie wodoci4gu potrzebna jest kwota

7 .200 zl, a z funduszu soleckiego mozemy wygospodarowa6 4 tys. zt". W rwiqzkt z tym

mieszkaricy zwracajq sig z proSb4 o wyodrgbnienie Srodk6w w budzecie na doprowadzenie

wodoci4gu do Swietlicy.

Druga sprawa jest skierowana do p. Przewodniczqcego Rady a zarazem Prezesa

Sp6ldzielni Mieszkaniowej. Chodzi o to,2e przy zatoczce przed sp6ldzielczym blokiem nr

62 roSnie drzewo, kt6re ma kilka suchych galEzi i proponuj e,leby te galgzie wyci46.

Kolejna sprawa dotyczy studzienek przy lul. StraZackiej, kt6re byly obrabiane dookola a

teraz s4 tam ubytki. Proponuje przySpieszy6 remont, bo jak samoch6d jedzie to coraz

bardziej te ubytki bEd4 si9 powigksza6.

Pan Przewodnicz4cy Rady odpowiedzial na bie2:qco, 2e zglosi do Kierownika ZDW,

Zeby pracownicy ZDW zajEli sig obcigciem tych galEzi.

Radny Wi5niewski Adam- przedstawil temat dotycz4cy wynagrodzei pracownik6w

obslugi w jednostkach podlegtych gminie. PodkreSlil, 2e w tych instytucjach pojawiaty sig

sygnaly o tym, i2 istnieje pewna niesprawiedliwoS6 spoleczna dotyczqca wysokoSci

wynagrodzehtychpracownik6w. Problem polega na tym, ze osoba, kt6ra pracuje ponad 20

lat nie otrzymuje wyr6wnania, poniewaL do minimalnej placy wlicza sig jej wyslugg lat.

Natomiast osoby z mlodszym stazem do najnizszego wynagrodzenia otrzymuj4

wyr6wnanie, przez co mlodsi i starsi pracownicy otrzymuj4 wynagrodzenie w takiej samej

wysokoSci. W zwiqzku z wyst4pieniem radnego do Urzgdu Miejskiego z proSbq o

sporzqdzenie zestawienia iloSciowego os6b, kt6re na dzien 30.11.2016 i 1.01.2017 nie

osi4gngli minimalnego wynagrodzenia.

Na podstawie otrzymanej informacji, sytuacja przedstawia sig nastqpuj4co:

- w Gimnazjum na 14 pracownik6w niepedagogrcznych w ubr 9 os6b nie osi4gnglo

minimalnego wynagrodzenia a obecnie nie osi4gngty minimalnego wynagrodzenia tylko 2

osoby;

- w SP nr 1 na 14 pracownik6w niepedagogicznych w ubr 7 os6b nie osi4gnglo

minimalnego wynagrodzenia a obecnie wszyscy osi4gaj4 minimalne wynagrodzente;

- w SP nr 2 na 34 pracownik6w niepedagogicznych w ubr a obecnie wszyscy osi4gajq

minimalne wynagrod zenie;,

- w ZPS w Przewloce na 10 pracownikow niepedagogicznych w ubr 6 os6b nie osi4gnglo

minimalnego wynagrodzenia a obecnie wszyscy osi4gaj4 minimalne wynagrodzente;
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- w MOSiR na 10 pracownik6w w ubr 7 os6b nie osi4gnglo minimalnego wynagrodzenia a

obecnie nie osi4ga 8 os6b;

- w MOPS na 33 pracownik6w w ubr 3 os6b nie osi4gnglo minimalnego wynagrodzenia a

obecnie na3l pracownik6w wszyscy osiqgajq minimalne wynagrodzenie;

- w Srodowiskowym Domu Samopomocy w Laskach na 10 pracownik6w w ubr 1 osoba

nie osi4gngla minimalnego wynagrodzenia a obecnie 2 osoby nie osi4gaj4 minimalnego

wynagrodzetia;

- w Urzqdzie Miejskim na 59 pracownik6w w ubr wszyscy osi4gngli minimalne

wynagrodzenie a obecnie na 61 os6b nie osi4ga minimalnego wynagrodzenia tylko 2

osoby;

Reasumuj4c t4 informacjg nale?y stwierdzi1,, 2e sytuacja znacznie sig poprawila, jest to

dobry sygnal dla pracownik6w zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych w gminie

Parczew. Ze swej strony dzigkujg za dokonanie aneks6w w umowach o pracA.

Pan Burmistrz Parczew^ przedstawil kilka spraw.

Zaprosil wszystkich do uczestnictwa w jutrzejszych konsultacjach dot. rewitalizacji.

PodkreSlil, 2e w Lokalnym Programie Rewitalizacji powinny sig znale26 takie inwestycje,

kt6re nie koniecznie leLq w gestii gminy, ale sq jak najbardziej polqdane dla

spoleczeristwa. Bo jeSli nie gmina bgdzie je realizowa6 to inne jednostki czy instytucje

bgd4 mialy mozliwoS6 do wykorzystania. OczywiScie po ustaleniu ostatecznego ksztattu

zwr6cimy sig do Rady o wyasygnowanie stosownej kwoty na dokumentacjg. Obecnie caly

czas na tapecie jest sprawa zwiEzana z kolejami paristwowymi i chcialbym uslysze6 jakie

jest zdanie radnych w tym temacie. Jestem przekonany o tym, ze Stacja Kolejowa w

Parczewie musi znaleilc sig w obszarze rcwitalizacji. Z uwagi na to, ze jest to przestrzeh

zdegradowana to znakomicie wpisuje sig w to zagadnienie. Natomiast PKP caly czas

koresponduj1 z nami i wyraaajE zgodg, Zeby gmina docelowo przejgla Dworzec Kolejowy

i park.

Kolejna sprawa dot. ul. Nowowiejskiej i Piwonii. Zgodnie z umow4, do korica kwietnia

miat by6 znany kosztorys na obydwie inwestycje. Gmina w budzecie na ten cel ma

zabukowan4 kwotg 630 tys. zl.Po zaprojektowaniu zakresu rob6t i uwzglgdnieniu wzrostu

koszt6w pracy to wg kosztorysu w przypadku ul. Piwonii wychodzi koszt ok. 697 tys., w

przypadku ul. Nowowiejskiej d. kwota ok. 302 tys. Chcialbym ustyszec decyzig, co w

takiej sytuacji zrobi| czy oglaszamy przetarg ibgdziemy to etapowa6. Bo w mojej ocenie

na zadanie zwi4zane z dokumentacj4trzeba kilkaset tysigcy przeznaczyl zbudzetu gminy.
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Nadmienil, 2e nadwyzka z lat ubiegtych praktycznie w dnzej mierze zostala

skonsumowana, nie wydaje sig, heby byly oszczgdnoSci na Alejach Jana Pawla IL

Podejrzewam,2e ogloszenie przetargu na 2 ulice cena ofertowa bgdzie wyZsza niz to co

mamy w tym momencie zabezpreczone w budzecie. Je2eli oglosimy przetarg to w

przypadku ul. Nowowiejskiej nie ma jakiegoS niebezpieczeristwa. Natomiast w przypadku

ul. Piwonii musimy liczyc, 2e te koszty jeszcze nam spadn1 b4d2 kwota, kt6r4 trzeba

dolo?y(, nie bgdzie a2tak duZa.

Radny Szych Henryk stwierdzil, 2e to co p. Burmistrz zaproponowal jest zl4 praktykq,

heby takie pojedyncze inwestycje radni dzisiaj zaopiniowali. Proponowalem, Zeby w

pierwszej dekadzie maja odbyd debatg, na kt6rej wsp6lnie bySmy dokladnie

przeanalizowali i zaaprobowali inwestycje do Lokalnego Programu Rewitalizacji, czy inne

zadania inwestycyjne. Radni musz4 sig tez przygotowal, Zeby zajq1, stanowisko odnoSnie

Dworca PKP, bo na pewno kolej bgdzie mocno obci4Zona w kierunku Parczewa przez 3

lata, ale oni nie potrafi4 odpowiedziec i nas zapewnii, co zostanie z ruchu kolejowego po 3

latach, kiedy bgdzie wybudowana linia kolejowa szybkiego ruchu Lublin - Warszawa.

PowinniSmy sig dowiedzied, czy przynajmniej zostanie utrzymany ten ruch lokalny

szynobusu z Lublina do Radzynia, bo mySlg, 2e szanse na poci4gi dalekobiezne bgdziemy

mieli niewielkie. Natomiast przejgcie tego obiektu, wyremontowanie i utrzymanie to

bgdzie nas sporo kosztowalo. Budzet gminy j:ul teraz mamy mocno przeci1lony, gdyZ byl

dobierany kredyt dodatkowy, heby splaci6 zalegle kredyty i splata zadfuhenia jest

przesunigta na nastgpne lata. Potrzeb inwestycyjnych jest mn6stwo. Po tych

zawirowaniach, o ktorych p. Burmistrz nam m6wil, 2e jedni chc4 sprzedai te obiekty,

drudzy chc4 przekaza6, wiehg ciSnieri ktoS chce kupi6, to jest dow6d na to, ze jest totalne

zamieszanie wok6l tego maj4tku kolejarskiego. Nie wiem, czy nie lepiej byloby zaczekal i

to przetrzymac, byi mohe zabiegac o to, zeby kolejarze doprowadzili do ladu ten budynek

wraz z otoczeniem, bo to wygl4da fatalnie. Panie Burmistrzu, to Pan prowadzi rozmowy i

potrafi najlepiej oceni6, jaka jest mo2liwoS6 takiego postgpowania. Takze tutaj musimy sig

mocno zastanowic ibardzo ostroznie podchodzi6, bo chcialo by sig mie6 i piEkny Dworzec

PKP na 3 lata ale co potem, ile nas to bgdzie kosztowalo. Kolejarze pienigdzy maj1 duho

na inwestycje, oni nie sq w stanie skonsumowai Srodk6w unijnych, bo najwigksze

zagrolenie w niewykorzystaniu tych Srodk6w pochodzi z sektora kolejarskiego. PoniewaZ

kolejarze nie potrafiq w odpowiednim czasie przygotowa6 projekt6w, jeSli ktoS nie wierzy

to moze sprawdzid na stronach internetowych Ministerstwa Rozwoju. W zwiqzku z
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powyzszym ponawiam proSbg, heby zorganizowai spotkanie komisji napocz1tku maja i

porozmawial o podstawowych inwestycjach, takle ewentualnych obci4heniach, bo im

wigcej rozm6w tym lepiej. Wci42 stanowczo za malo ze sob4 rozmawiamy, bo od sesji do

sesji a p62niej jesteSmy zaskakiwani propozycjami, zupelnie niepotrzebnie wprowadza to

w atmosferg nerwowoSci. Ze swojej strony deklarujg, i2 w kahdym czasie jestem do

dyspozycji, mySlg, 2e wigkszoSd radnych rowniez tak4 postawg prezentuje.

Radny Wr6blewski Adam odnoSnie Dworca Kolejowego, co do podjgcia decyzji na dzieh

dzisiejszy r6wniez zgadzam sig, ze nie wiemy jeszcze jak to wszystko bgdzie wygl4da6.

Uwainm, 2e trzeba nadal prowadzid rozmowy z PKP, zebySmy mieli konkretne

propozycje. Tak jak radny Szych zaznaczyl, p6ki jeszcze ruch kolejowy bgdzie w strong

Warszawy, to moze bgdzie zainteresowanie ale torowiskiem, a czy to bgdzie

modernizowane w ramach tego projektu trudno powiedzied. Natomiast, jeSli to zostanie w

ten spos6b ta przyszloS6, to teL rre bgdzie dobrym wizerunkiem naszego miasta. Jeleli

chodzi o kwestig zagospodarowania tego dworca, mySlg, ze dobrym pomyslem bgdzie,

heby budynek zagospodarowai w sensie turystycznym np. organizujqc tam punkt

informacji turystycznej. Byly tez postulowane wnioski czy to z osiedla Kolejowa, czy

Polna, heby na terenie Dworca bylo miejsce przeznaczofle na spotkania osobom starszym,

czy po prostu wykonywania rcZnych dzialah poprzez inne formy organizacji. Dlatego

vwazam, ze powinniSmy sklania6 sig do podjgcia decyzji na tak. Proponujg, Zeby p,

Burmistrz w dalszym ci4gu kontynuowal ten temat zwladzami PKP, wtedy bgdziemy mie6

konkretn4 wizjg co do tego obiektu.

Radny Gol4b Lukasz chcialby zabra1 glos w dw6ch kwestiach. Skoro jeste6my przy

Dworcu PKP, z tego co mi wiadomo rewitalizacja, w Urzgdzie Marszalkowskim ma juZ

nie przebiega6 tak ospale. Mam pytanie, czy w tym tempie rozm6w jesteSmy w stanie

formalnie to wszystko zalatwic? Kiedy p. Burmistrz pierwszy raz o tym wspominal 7-8

miesigcy temu, teraz jesteSmy na podobnym etapie rozm6w. Je6li rewitalizacja by sig

zamkngla w tym roku, mam spore w4tpliwoSci, czy my zdolamy pod k4tem formalnym to

wszystko dopi46 do korica. Natomiast to,2e obiekt PKP trzeba wyremontowa6, bo nie jest

wizyt6wk4 miasta, chyba kahdy o tym wie. KiedyS przyszlo mi do glowy, czy to przejgcie

tego budynku w wyjSciu awaryjnym nie byloby jakqS kart4 przetargow4 do rozmow za 3

lata, 2e jakiS ruch kolejowy moile bye utzymany, w zamtan za to, 2e my to jatzmo

zdejmiemy z PKPPLK. To co mnie boli, co radny Szych m6wil, rzeczywilcie znajqc

Srodowisko kolejowe, ta inercj a aL pora1a, rzeczywiScie tam s4 duze pieniqdze, mohe
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akurat nie w tym segmencie. Ale, jezeli kolejarze wykazywaliby takie zainteresowanie

chodby samorz4dowc6w funduszami zewngtrznymi to naprawdg wiele rzeczy bytoby

zrobionych, nawet przy dobrej naszej woli, zeby ten budynek, kt6ry sig wpisuje w

rewitalizacjg go obj46. Bo mam takie przeczucie, je6li chodzi o ten projekt, 2e mozemy sig

na formalno6ciach wylo?y c.

Druga sprawa. Jezeli chodzi o ul. Piwoni4 i Nowowiejsk4, dzisiaj nie ma radnego

Czarnackiego, nie chcialbym sig jednoznacznie wypowiada6. Na pewno jakieS rorwi4zanie

trzebabgdzie znaleh(, byd moZe rzeczywiicie lepszy moment bgdzie w szerszej dyskusji o

inwestycj ach wtedy podj 46 decyzjg.

Pan Soltys z Lasek posuszyl temat przejazdow kolejowych. Powiedzial, kolej jednym

cigciem zlikwidowala przejazdy kolejowe, a byly one potrzebne, Zeby rolnicy mogli

dojechac do swoich p6l. Zostal tylko jeden przejazd, do kt6rego trzeba przejechal nawet

ponad 2,5 km drogi. Tam jest tylko taka polna drozka, kt6ra slu?yla kiedyS rolnikom, jak

jeildzili gniadym, a dzil juL te kolory koni sig pozmieniaty nawet szerokoSci4 gabaryt6w

sprzgtu. Te drogi s4 wlasnoSci4 kolei i kolej moze w kaZdej chwili powiedzie6 stop, tu nie

ma mozliwoSci przejazdl. MySlg, 2e p. Burmistrz w rozmowach z PKP powinien

rozmawiad na taki temat, 2e w ramach likwidacji tych przejazd6w, poszerzyC ten pas

drogowy, aeby moana bylo dojecha6 kombajnen, czy innym sprzgtem z agregatem.

Druga sprawa. W ubiegtym roku byl robiony podjazd Oo SOS w Laskach, ale nie byl

zrobiony nalelycie, bo gdyby tam poleli ze 2 metry asfaltu, to woda by sobie poplyngla na

pobocze w kierunku wsi. Tam zostala zostawiona taka kolyska, i gdzie stala woda tam

powstala jul dzitxa. Wnoszg do p. Burmistrza proSbg, Zeby pracownicy przynajmniej 2

worki asfaltu przywielli i tam zaleli.

Trzecia sprawa dotyczy naprawy drogi, poniewaZ asfalt jest postrzelany w poprzek

prawie w kazdym miejscu, gdzie byl robiony przekop. MySlE, 2e te szczeliny trzeba

przelac asfaltem, bo one zacztq sig kruszy c i szczelina bgdzie sig powigkszad.

Nastgpna sprawa dot. inwestycji, kt6ra byta robiona przy Przedszkolu Nr 1

naprzeciwko jest wjazd z parkingu, i tam tez wystarczylo trochg zalac asfaltu, bo tam po

deszczu stoi woda do pol kolan.

Kolejna sprawa dotyczy studzienki na wprost Banku PKO przy wjefidzie, tam juZ sq

cegly na wierzchu. Takze proszg to mie6 na uwadze.

Radny Szych Henryk zapytal p. Skarbnik, ile jestprzeznaczonych w Srodk6w w budzecie

w 2016 r, i 2017 r. z przezrraczeniem na opracowanie Lokalnego Programu Rewitalizacji?
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Pani Skarbnik Gminy odpowredziala. Na ten program w sumie jest przeznaczonych 196

tys. zl, czyli 78 tys. w 2016 r., z tego byto wydane ok. 70 tys. a na ten rok jest

zabezpieczona kwota 118.500 zl.

Radny Szych Henryk stwierdzil, i2 zgodnie z planem pracy Rady w miesi4cu kwietniu

Rada miatra opiniowa6 program rewitalizacji. Podkrei;lit,2e firma nie robi tego za darmo, a

my jako radni nie mozemy sig doprosi6 tego dokumentu. S4dzg, 2e czegoS tam brakuje, bo

firma robi ten projekt za duhe pieniqdze, a p62niej paristwo nas pos4dzacie o emocje.

Radni niepokoj4 sig o pewne sprawy, bo chc4, Zeby ten dokument byl zrobiony jak

najlepiej. MySlg, ze coS tu jest nie tak, albo umowa jest 2le spisana z t4 firm4 albo

harmonogram jest lamany przez wykonawcg.

Pan Michal Boiym Zastgpca Burmistrza Parczewa chcialby przypomniel, 2e pierwotny

harmonogram, kiedy zloLylismy fiszkg projektow4 o dofinansowanie, dalo nam kilka

miesigcy wigcej czasu na opracowanie programu. UrzEd Marszalkowski dlugo ocenial te

fiszki, jednoczeSnie musieliSmy zachowac terminy koficowe, czyli maj 2017r. To juz

spowodowalo, 2e ucieklo nam ok. 5 miesigcy na przeprowadzenie dyskusji. Po drugie

dlugo pracowaliSmy nad ostatecznym ksztahem tego obszaru. R6wniez w ostatnich dniach

wplywaty jeszcze fiszki. Ponadto nale?y wspomnie6, 2e na etapie konsultacji byl

zwigkszony obszar rewitalizacji i musieliSmy czekac nawet interweniowa6 o fiszkg od

Dyrektora ZOZ. Wszystko to powodowalo, 2e nie moLna bylo ostatecznego ksztahu

dokumentu wypracowa6. Natomiast, Zeby bylajasnoS6 ten projekt na kwotg 196 tys. zl to

nie jest tylko za opracowanie dokumentu. Firma, kt6ra wygrala konkurs, cena oferty

opiewata na kwotg 50 tys. zl, pozostala kwota jest to wynagrodzenie koordynatora,

konsultacje spoleczne, punkty informacyjne, broszurki i wiele innych pozycji i ta fiszka

projektowa byla przedstawiona radnym i analizowaliSmy na komisjach, co w tym

projekcie jest. Nalezy teZ powi edzie(,, 2e 90o/o wartoSci projektu finansowane jest z dotacji,

gmina finansuje tylko l0o/o, czyli za program zaplacimy 5 tys. zl. Naprawdg staramy siE,

Zeby z opracowaniem programu rewitalizacji zmieScii sig w terminach. Dlatego p.

Sekretarz przy mnie rozmawiala telefonicznie zPanem Henrykiem i tfumaczyliSmy sk4d

jest takie skumulowanie tych dzialan, ale jesteSmy um6wieni, 2e odbgdzie sig posiedzenie

Komitetu, konsultacje spoleczne a potem bgd4 komisje. R6wnie2 zlo?ylismy wstgpny

dokument do strategicznej oceny Srodowiskowej, heby jll na komisje dokument byl

gotowy. Na jutrzejsze spotkanie zapraszamy radnych, soltys6w i wszystkich mieszkaric6W
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aby zglaszali uwagi jeszcze w toku konsultacji spotecznych, zeby je wprowadzi(, przed

debat4 na komisjach.

Radny Osm6lski Zygfryd chcialby udzieli6 odpowiedzi p. Sohysowi z Lasek. JeSli

chodzi o wjazd po drugiej stronie Przedszkola jfi odbyl sig przetarg i w okresie wakacji

bgdziemy to zadanie rcalizowal m.in. zostanie sfrezowane zaglgbienie, bgdzie teZ

naprawiony wjazd na parking, chodnik od bloku oraz studzienka. Wszystko jest pod

nadzorem pan6w Burmistrz6q rownieZi jajestem na biez4co w tym temacie.

Pan Burmistrz Parczew^ w swoim imieniu zaprosil wszystkich do uczestnictwa w

obchodach Swigta 3 Maja, kt6rego organizatorem jest gmina Parczew. Uroczysto6ci

odbgd4 sig 3 maja w Srodg, zbiorka przed Urzgdem Miejskim o godzinie 945, nastgpnie

Msza Sw. w Bazylice o godzinie 1030.

Pan Przewodnicz4cy Rady przypomnial radnym, ktorzy s4 zobligowani do zloZenia

oSwiadczeri maj4tkowych, ktorego termin uplywa dnia 02.05.2017 r.

Ad. 14

Po wyczerpaniu porz4dku obrad pan Miroslaw Naumiuk - Przewodniczqcy Rady

Miejskiej w Parczewie podzigkowal wszystkim uczestnikom za ludzial w posiedzeniu i

dokonal zamknigcia obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Parczewie.

Protokolowala: Przewodniczqcy obrad:

M Rady

ut Naumiak
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